
Transkrypcja z XXVIII Sesji Rady Gminy Żabia Wola w dniu 18 października 2020 r. powstała na 

podstawie nagrania ścieżki dźwiękowej. 

 
Anna Filipowicz - przewodnicząca Rady Gminy Żabia Wola:  Szanowni państwo otwieram obrady 28 
sesji rady gminy Żabia Wola. 
Witam państwa radnych pana zastępce Wójta pracowników urzędu gminy oraz mieszkańców 
oglądających transmisja dzisiejszych obrad. 
Przypominam że obrady Gmina Żabia Wola są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 
w biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy w terminie późniejszym transmisję 
są te dostępne jako nagrania archiwalne. 
Obecni na posiedzeniu radni zostaną zalogowaniu do systemu przez pracownika biura rady. 
Czytam listę 
Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak - Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Roman Pilarczyk 
Roman Pilarczyk – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś – Radna Gminy Żabia Wola: jestem 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz : Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Widzę. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Ja jestem również 
Magdalena Radomińska: Jakieś sprzężenie jest jak się Mariusz Sztompka i Mariusz Luc odzywali. 
Anna Filipowicz: Nie ma 
Magdalena Radomińska: Mariusz Luc jest. Tomasz Kujawa: Jest 
Anna Filipowicz: Jest ? 
Magdalena Radomińska: Tak mówiłam właśnie, że sprzężenie jak czytałaś Mariusz Sztompka później 
Mariusz Luc to się sprzężenie zrobiło i dlatego nie było słychać może. 
Anna Filipowicz: No i nie ma tylko Mariusza Sztompki. 
Mariusz Luc: Ja się odzywałem. Mówiłem dzień dobry. Niezidentyfikowany głos: Mariusz Sztompka 
prosił powiedzieć, że on się spóźni bo on miał ważne sprawy. 
Anna Filipowicz: Dobrze. 



Anna Filipowicz: Stwierdzam że w dzisiejszej rady gminy Żabia Wola uczestniczy 13 radnych co stanowi 
forum niezbędne do przeprowadzania obrad rady gminy. 
Żabia Wola umożliwia przeprowadzanie ważny wybór oraz podejmowanie prawomocnych uchwał w 
trakcie głosowania 
będę wyczytywać wszystkich Radnych imiennie po kolei po wyczytaniu nazwiska radnych słownie za 
pośrednictwem systemu wideo konferencyjnego odda swój głos na daną 
uchwałę za przeciw bądź wstrzymuje się od głosu w tym samym czasie pracownik biura rady odnotuje 
głosy oddane przez poszczególnych radnych przez 
wciśnięcie odpowiednich przycisków na poszczególne w imiennych terminalach do głosowania. 
Procedura ta gwarantuję pełną jasność i czytelność oddawanych przez radnych głosów 
podczas głosowania wszyscy uczestnicy wideokonferencje oraz oglądający transmisje obrad 
mieszkańcy mogą ujrzeć i usłyszeć jednoznaczne stanowiska kolejnych radnych. 
Mieszkańcy oraz sołtysi będą mogli słuchać na bieżąco wystąpienie radnych i śledzić wyniki głosowań w 
związku z utrudnieniami przypominam, że został uruchomiony 
specjalny adres email sesja.zdalna@zabiawola.pl na którym można przesłać swoje uwagi bądź 
zapytania. 
Wszystkie uwagi i zapytani będą przeze mnie odczytane w wolnych wnioskach. 
Szanowni państwo kolejnym punktem jest zatwierdzenie porządku dzisiejszych obrad. Przypominam, 
że proponowany porządek dzisiejszych obrad brzmi następująco. 
Punkt pierwszy otwarcie posiedzenia. Punkt drugi twierdzenie prawomocności obrad. Punkt trzeci 
zatwierdzeniu proponowanego porządku obrad. 
Punkt czwarty informacje o stanie realizacji zadań Oświatowych Gminy Żabia Wola za rok 2019-2020. 
Punkt piąty podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Żabia 
Wola. 
Punkt szósty podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy miejscowości Wycinki Osowskie. Punkt 
siódmy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zaręby. 
Punkt ósmy podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. Punkt 
dziewiąty podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Punkt dziesiąty podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez gminę Żabia Wola nieruchomości gruntowej 
położonej w miejscowości Jastrzębnik Gmina Żabia Wola. 
Punkt jedenasty podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez Gminę Żabia Wola nieruchomości 
gruntowej położonej w miejscowości Jastrzębie gmina Żabia Wola. 
Punkt dwunasty podjęcie uchwały na wyrażenie zgody na zmianę gruntu stanowiącego własność gminy 
Żabia Wola nagród będące własnością osób fizycznych. 
Punkt trzynasty podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu funkcjonowania obsługuje 
eksploatacji monitoringu wizyjnego na terenie sołectw gminy Żabia Wola. 
Punkt czternasty podjęcie uchwały o zmianie uchwały lub Nr. 118=2019 rady gminy Żabia Wola z dnia 
30 grudnia 2019 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola. 
Punk piętnasty podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetowa Gminy Żabia Wola na rok 2020. 
Punkt szesnasty podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
oraz określenia zwolnień z podatku od nieruchomości. 
Punkt siedemnasty sprawozdanie wykonywania budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy finansowej 
za pierwsze półrocze 2020 roku. 
Punkt osiemnasty sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
Punkt dziewiętnasty interpelacje i zapytania radnych. Punkt dwudziesty informacja przewodniczącego 
rady. 
Punkt dwudziesty pierwszy przyjęcie protokołu z ofertą poprzedniej sesji. Punkt dwudziesty drugi 
wolne wnioski i informacje. Punkt dwudziesty trzeci zakończenie obrad. 
W związku z informacją przekazanym państwu przez biuro rady. Proszę o wprowadzenie do porządku 
dzisiejszych obrad w pod punkcie 13 punktu 13a w brzmieniu. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego 



na liniach komunikacyjnych użyteczności publicznej na terenie gminy Żabia Wola. 
Zanim przejdziemy do przegłosowania w zaproponowanych zmian porządku obrad proszę 
pana Jerzego Kowalczyka koordynatora do spraw transportu w gminie Żabia Wola o zabranie głosu i 
uzasadnienie potrzeby rozszerzenia porządku o przedmiotowy temat. 
Anna Filipowicz: Jest pan Jerzy ? 
Magdalena Radomińska: Nie widzę żeby był. 
Anna Filipowicz: Chwileczkę sprawdzimy. 
Anna Filipowicz: Chwileczkę poproszę. 
Dariusz Dąbrowski – Sekretarz Gminy Żabia wola: Chwileczkę pan Jerzy się łączy. Przepraszam 
najmocniej państwo. 
Bohdan Nowosielski – Zastępca Wójta: Skorzystam z chwili przerwy. Dzień dobry dzisiaj zastępuje 
Wójta Piotra Rybkę. Życzę państwu owocnych obrad i zdrowia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Ja jeszcze dodam że dzisiaj będziemy tak co dwie godziny robić przerwę ze względu 
tutaj na problemy techniczne także co dwie godziny będzie przerwa. 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Witamy panie (niezrozumiałe) 
Jerzy Kowalczyk: Dobrze już jestem. 
Anna Filipowicz: Proszę o zabranie głosu 
Jerzy Kowalczyk: Czy mogę mówić ? 
Anna Filipowicz: Tak proszę o uzasadnienie. 
Jerzy Kowalczyk: Już sekundkę bo nie słyszę państwa. Sekundkę 
Jerzy Kowalczyk: Dobrze. Jeszcze raz jakbym mógł prosić o pytanie bo tutaj mieliśmy problemy. 
Anna Filipowicz: Bardzo proszę o uzasadnienie punktu o który pan prosi abyśmy wprowadzili dzisiaj do 
porządku dzisiejszych obrad. 
Jerzy Kowalczyk: Dobrze już mówię. Wystąpiliśmy na wnioski mieszkańców o zmianę trasy z Ojrzanów 
żeby objęła także Jastrzębnik której trasa Ojrzanów-Żelechów i dostaliśmy 
ostatnich dwóch trzech dniach pozytywną decyzję wojewody żeby jeszcze w tym roku ta trasa przez 
Jastrzębnik przebiegała aby móc zawrzeć umowę 
na korektę tej pracy żeby ona przebiegała przez Jastrzębnik potrzebna jest więc decyzja tej rady gminy 
dlatego prośba jest do państwa żeby taką uchwałę przegłosować. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję bardzo. 
W takim razie przegłosujemy teraz punkt o który prosił pan Jerzy wprowadzenie do dzisiejszych obrad. 
Kto z państwa radnych jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 
komunikacyjnych użyteczności publicznej na terenie gminy Żabia Wola do porządku dzisiejszego 
posiedzenia. Iliana Kacprzak? 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Pilarczyk 
Roman Pilarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Zaraz wrócimy 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Za 



Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Magdalena Radomińska: Małgosia pisała, że ona ma jakieś problemy techniczne że przerwa jej głos 
więc być może nie słyszy nas. 
Mariusz Luc: Jest informacja że panią Małgosię wywaliło. 
Magdalena Radomińska: Potwierdzam 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. Ze względu na utrudnienia techniczne nie zagłosuję Małgosia. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że punkt zostanie dodany do porządku dzisiejszego, dzisiejszych obrad 
przy 12 głosach za. 
Czy mają państwo jeszcze jakieś inne propozycje do porządku obrad ? Proszę pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Wnioskuję o usunięcie punktu 5 ponieważ na komisję nie był on omawiany 
nie dostaliśmy projektu uchwały 
ani na komisji ani na maila także nie może on być dzisiaj procedowany, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dobrze w takim razie przyjdziemy do głosowania. 
Anna Filipowicz: O ale tutaj widzę, udzielam głosu pani mecenas Dominice Palińskiej. 
Dominika Palińska – Mecenas: Dzień dobry witam ponownie państwo, chciałam tylko powiedzieć że 
dostałam informacje z biura rady, że państwo macie wszyscy tą uchwałę na mailu. 
Dostaliście państwo też wszyscy informacje w oparciu którą ta uchwała została przygotowana projekt 
to znaczy informacje i stanowisko wojewody w tym przedmiocie. 
Zaś w treści uzasadnienia odpowiada co do zasady w treści uzasadnienia i opis stanu faktycznego i 
poszczególnych czynności 
podejmowanych w zakresie uchwały oczywiście państwo podejmowali. Taką dostałam informacje z 
biura rady. 
Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuje proszę pani Joanna. 
Joanna Janoś: Pani Mecenas niech mi pani przypomni jak brzmiał dokładnie przepisy co do przesyłania 
projektów uchwał przed sesją. 
Dominika Palińska: Zgadzam się wiem do czego pani radna dąży uchwały powinny być przesłane przed 
sesją wszystkich radnych. 
Joanna Janoś: Jeżeli ja dostaję uchwały 17:14 a sesja powinna się zacząć o 17:00 czy to jest 
dostarczenie uchwały przed sesją. 
Dominika Palińska: Sesja zaczęła się chyba później niż 17:14 
także literalnie pojmując muszę powiedzieć, że przed sesją jeżeli pani mecenas dostała odstęp 
godzinny. 
Im jednak zgadzam się, że uchwały mają być dostarczane wszystkim radnym przed sesja w celu 
zapoznania się bo taki jest cel dostarczania uchwał. 
Joanna Janoś: W takiej sytuacji radni maja prawo zdjąć dany projekt dane punkty z porządku obrad 
prawda ? 
Dominika Palińska: Zawsze radni mają prawo. 
Anna Filipowicz: Dlatego przejdziemy teraz do głosowania. 
Anna Filipowicz: Odczytam listę. Przypominam że głosujemy wniosek pani wice przewodniczącej 
Magdaleny Radomińskiej o wyłączenie z obrad dzisiejszej sesji 
punktu piątego w brzemieniu podjęciu uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 
Gminy Żabia Wola. 



Odczytam listę, Iliana Kasprzak ? 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Pilarczyk 
Anna Filipowicz: Roman Pilarczyk, przejdziemy dalej. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Oczywiście jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Również za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Wrócę jeszcze, pan Roman Pilarczyk 
Roman Pilarczyk: Nie wiem no ale wstrzymuję się bo nie było mnie, wyszedłem na chwilkę. 
Anna Filipowicz: Ja się również wstrzymuję. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że decyzją państwa radnych punkt piąty zostanie zdjęty z obrad 
dzisiejszego posiedzenia sesji 
przy dziesięciu głosach za, jednym przeciw i dwóch wstrzymujących się. 
Anna Filipowicz: Czy mają państwo jeszcze jakieś inne? Proszę pan Krzysztof 
Krzysztof Marczewski: Moi państwo podczas wspólnego posiedzenia 20 Października omawialiśmy na 
komisji projekt uchwały w sprawie 
ustalenia regulaminu funkcjonowania monitoringu wniosłem uwagi wskazałem błędy w załączniku do 
tego projektu pani Maria przyznała, że błędy są wynikiem jej nie uwagi na ogół był taki zwyczaj że przed 
sesją 
oczywiście w odpowiednim terminie dostawaliśmy wersję ostateczne i poprawione. Do mnie nie wiem 
jak do państwa (niezrozumiałe) jakieś problemy z pocztą 
do mnie ten projekt poprawiony nie dotarł i ja nie wiem czy to poprawki zostały wprowadzone czy nie 
zostały w związku z tym wnoszę o usunięcie punktu trzynastego z obrad. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję w takim razie przegłosujemy wniosek pana Krzysztofa 
Marczewskiego. Fundusz, proszę pani Jonna. 
Fundusz, proszę pani Jonna. 
Joanna Janoś: Mam pytanie czy pozostali radni sprawdzili projekt uchwały i projekty tego regulaminu 
który dotarły czy tam są naniesione poprawki czy nie. 
Pozostali radni dostali ten projekt z poprawkami. 
Iliana Kacprzak: Tylko my nie bardzo wiemy jakie Krzysztof wysłał poprawki. Musieli mieć Krzysztofa 
poprawki żeby sprawdzić czy są naniesione. 
Anna Filipowicz: Proszę pan Krzysztof 
Krzysztof Marczewski: Ja może przypomnę tak z pamięci powiem tam były błędy w punktach nie 
pamiętam w tej chwili dokładnie 



w których dotyczące pani Maria przyjęła to miała zanotować i poprawić według tego natomiast 
dotyczyło to tego że w jednym punkt w jednym 
z paragrafów był wymieniony tylko pan sekretarz Dariusz Dąbrowski a z kolei w innym punkcie w innym 
paragrafie 
był wymieniany tylko Wójt i okazywało się że to jest taki zgrzyt, że jednocześnie do pewnych czynności 
jest upoważniony tylko pan Dariusz do innych tylko pan Wójt 
a jak pani Maria zreferowała miały się pojawić w tych zapisach obie osoby więc nie wiem czy to zostało 
poprawione ja niestety nie mogę, nie mogę wejrzeć bo tego nie mam. 
Anna Filipowicz: Proszę Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Zostało to naniesione właśnie mam otwarty ten regulamin już sekundkę tylko 
sobie przesunę do tego punktu. 
Anna Filipowicz: Mam tu informacje o pracownikach biura rady do pana Krzysztofa że wczoraj zostało 
wysłane o godzinie 17:27 bodajże. 
Roman Filarczyk: Tak zgadza się z poprawionymi uwagami. 
Magdalena Radomińska: W punkcie czwartym to jest paragraf  trzeci został dopisany zastępca Wójta 
jako osoba także upoważniona 
jest Wójt, zastępca, sekretarz,  inspektor danych osobowych. Inne osoby i podmioty uprawnione o 
zgodzie pisemnej od pana Wójta. 
Anna Filipowicz: Czy w związku z uzyskaniem odpowiedzi pan Krzysztof Marczewski nadal wnioskuje o 
wyłączenie tego punktu z obrad dzisiejszej sesji ? 
Krzysztof Marczewski: Nie jeżeli to dotarło w poprawionej wycofuje swój wniosek i jeśli mogę prosić to 
chciałem jeszcze wnieść wniosek 
formalny o zdjęcie z posiedzeń z porządku obrad punktu szesnastego związanego z podatkami. 
Jeżeli mogę to uzasadnię 
Anna Filipowicz: Poproszę 
Krzysztof Marczewski: Podczas posiedzenia komisji budżetu w dniu 22 października w trakcie 
omawianych przy omawiania przyjęcia nowych stawek podatkowych od nieruchomości 
zapytałem pana Piotra Rybkę będącego swego rodzaju menadżerem który opierając się na wiedzy o 
przepływach finansowych 
a także będąc z pełnym dysponentem budżetu gminy co może zaproponować i jakie są jego 
oczekiwania, sugestie w oparciu o 
pełną wiedzę planu finansowego oraz w oparciu o ocenę referatu finansowego który jest do jego 
dyspozycji w pełnym zakresie. 
W czasie 3 godziny i 45 minut nagrania z posiedzenia komisji odpowiedział, Wójt odpowiedział mi 
cytuję tutaj dokładnie 
„W związku z tym że moja opinia nie jest popularna to odpowiem że będzie tak jak państwo 
zdecydujecie.” 
Wobec takiego stanowiska a raczej jego braku ze stanu organu wykonawczego w osobie Piotra Rybki 
będącego Wójtem naszej gminy 
stoję na stanowisku że dalsze procedowanie i ustalanie wysokości stawek podatkowych 
jest wysoce ryzykowne i nieodpowiedzialne. Asekuracyjna postawa Wójta w tej sprawie nie daje w 
żaden sposób pewności, że propozycje 
koleżanek i kolegów radnych są zasadne i w pełni świadome a nie odległa historia uczy nas że Wójt ma 
skłonność do obciążenia winą rady gminy, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo w takim razie przegłosujemy wniosek pana Krzysztofa Marczewskiego 
w brzmieniu o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszych punktu szesnastego w brzemieniu pojęcia uchwały 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości oraz określenia zwolnij z podatku od nieruchomości. No i czytam listę, Iliana 
Kacprzak ? 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuję się 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem przeciw 



Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Przeciw 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Przeciw 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem przeciw ponieważ było to omawiane na komisji 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Wstrzymuje się więc pan tak ? 
Mariusz Luc: Tak (Niezrozumiałe) Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że wniosek pana Krzysztofa Marczewskiego został odrzucony przy 2 
głosach za, 8 głosach przeciw i 2 i 3 wstrzymujących się. 
Czy ktoś z państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski ? 
Nie widzę w takim razie możemy przejść do przegłosowania porządku dzisiejszych obrad, 
wprowadzania zmian. 
Przypominam, że zmiany to 
wprowadzanie punktu 13 a (niezrozumiałe) uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 
świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych użyteczności publicznej na terenie 
gminy Żabia Wola 
oraz kolejną zmianą jest zdjęcie z porządku obrad punktu piątego w brzmieniu podjęciu uchwały w 
sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Żabia Wola. 
Kto z państwa radnych jest za ,przeciwna bądź wstrzymuje się od głosu odnośnie zatwierdzenia 
dzisiejszego porządku (niezrozumiałe). 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: Jestem za 



Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz. 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: I ja jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że porządek dzisiejszych obrad został zatwierdzony 11 głosami za przy 2 
głosach sprzeciwu. 
Przechodzimy do kolejnego punktu jakim jest punkt czwarty. 
Informacje o stanie realizacji zadań oświatowej Gminy Żabia Wola za rok 2019/2020 
w związku z tym oddaję głos pani Kamili Piątek dyrektor Centrum Usług Wspólnych w gminie Żabia 
Wola. 
Wstawi nam informacje na temat stanu realizacji zadań Oświatowych w gminie Żabia Wola za rok 
szkolny 2019/2020. Proszę pani Kamilo. 
Kamila Piątek – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w gminie Żabia Wola: Dobry wieczór państwu 
witam serdecznie 
są ze mną również dyrektorzy placówek oświatowych pani dyrektor Marzena Pytlak pani dyrektor 
Dorota Brzezińska (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Witamy państwa serdecznie. 
Kamila Piątek: I krótkie streszczenie, przedstawionych informacji. 
Kamila Piątek: I krótkie streszczenie, przedstawionych informacji. Informacja przez państwa 
zaakceptowana wielokrotnie zostaje opublikowana 
w biuletynie Informacji Publicznej Centrum Usług Wspólnych można się tam oczywiście z nimi 
zapoznać. 
Na podstawie artykułu 11 ustęp 7 ustawy prawo oświatowe organ wykonawczy jednostki samorządu 
terytorialnego w terminie do dnia 31 października 
przedstawia rady gminy informacje o stanie realizacji zadań Oświatowych te jednostki za poprzedni rok 
szkolny. 
Informacje na temat funkcjonujących placówek oświatowych w roku szkolnym 2019/2020 działalność 
edukacyjną prowadzona 6 publicznych placówek, 3 przedszkola i 3 szkoły podstawowe. 
Placówki publiczne nie prowadzone przez jednostkę samorządu terytorialnego to przedszkole Żabka i 
przedszkole Promyk. 
Na terenie gminy funkcjonował jeden oddział przedszkolny Szkoła Podstawowa w Skułach, dwa 
przedszkola publiczne nie prowadzone przez jednostkę oraz jedno Przedszkole Samorządowe. 
Łącznie we wszystkich placówkach wychowaniu przedszkolnym objętych zostało na dzień 30 września 
2019 roku 392 wychowanków. 
W analizowanym roku szkolnym w trzech szkołach podstawowych funkcjonowały 42 oddziału z liczbą 
uczniów 803. 
Jeżeli chodzi o kadry zdecydowana większość nauczycieli pedagogów szkół posiada pełne kwalifikacje 
wielu cały czas doskonali się na różnego rodzaju studiów podyplomowych i kursach. 
Analizując procentowy udział poszczególnych stopniach awansu zawodowego w ogóle zatrudnionych 
nauczycieli dominujący jest udział nauczycieli posiadających 
najwyższy stopień awansu zawodowego czyli nauczycieli dyplomowanych. 
Na finansowanie dokształcania i doskonalenia zawodowego nauczycieli poszczególne placówki 
oświatowe wydatkowały w analizowanym roku szkolnym kwotę 37510 zł 59 gr. 
Przeprowadzonych zostało 9 postępowań egzaminacyjnych w wyniku których Wójt gminy Żabia Wola 
wydał 9 decyzji administracyjnych 
w sprawie nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego 
Dwóch nauczycieli uzyskało stopień nauczyciela dyplomowanego nadawany przez kuratora oświaty. 



Analizowany w roku szkolnym stan na 30 Września 27 uczniów miało orzeczenie o potrzebie 
kształcenia specjalnego. 
W ramach realizacji zaleceń zawartych w orzeczeniach realizowane były między innymi 
zajęcia logopedyczne, zajęcia korekcyjno-kompensacyjne, zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze, zajęcia z 
uczniem związane z trudnościami w sferze emocji i trudnościami społecznymi, 
zajęcia integracji sensorycznej z elementami gimnastyki korekcyjnej oraz inne. 
Na realizację wytworem wsparcia uczniów wydatkowano kwotę 1148888 zł 40gr w tym głównie na 
wynagrodzenia i pochody od wynagrodzeń nauczycieli wspomagających 
prowadzących zajęcia rewalizacyjne, zakup specjalistycznej pomocy dydaktycznych i specjalistycznego 
wyposażenia. 
Jeżeli chodzi o żywienie i dożywianie dzieci wszystkie placówki oświatowe organizują żywienia 
przedszkole Leśna Kraina dysponuje własną kuchnią, szkoły podstawowe oferują wyżywienie w formie 
posiłku obiadowego. 
Udzielanie pomocy w zakresie dożywiania realizowane jest przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
w związku z uruchomieniem wieloletniego rządowego programu 
posiłek w szkole i w domu gmina otrzymuje w tym zakresie wsparcie w roku szkolnym 2019/2020 w 
ramach tego programu została dodatkowa kwota w wysokości 38068 zł 78 gr. 
Opieka medyczna pielęgniarska i opieka dentystyczna. 
Wzorem lat ubiegłych dla wszystkich uczniów szkół podstawowych świadczona była opieka medyczno 
pielęgniarska. 
Świadczenia realizowane były przez nie publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej Pielęgniarstwa i 
Położnictwa środowiskowego ambulatoryjnego nadzieja z siedzibą w Żabiej Woli 
w formie bezpośredniej opieki pielęgniarskiej czy tak zwaną pielęgniarką środowiskową. 
Począwszy od roku szkolnego 2019/2020 zostały podpisane umowy dotyczące udzielania świadczeń 
zdrowotnych z zakresu leczenia stomatologicznego. 
Uczniowie mogli bezpłatnie korzystać z leczenia w zakresie zawartym w wykazie świadczeń 
gwarantowanych 
z wyłączeniem świadczeń ortodoncji w Gabinetem Stomatologiczny Anny Pańczyk w Żabiej Woli. 
Dowożenie uczniów do szkół w tym uczniów niepełnosprawnych. 
W sierpniu 2019 roku rada gminy podjęła uchwałę na mocy której Gmina Żabia Wola kupowała od 
września 2019 roku 
bilety dla wszystkich uczniów szkół podstawowych nie tylko tych których droga ze szkoły do domu 
przekracza ustawowe kryteria 
w ramach zorganizowanego dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek dowozem zostało 
objętych 16 uczniów. 
14 rodziców korzystało ze zwrotu kosztów dowozu swoje niepełnosprawnych dzieci do szkół i 
placówek. 
Realizowany był również zwrot kosztów dowozu dwójki dzieci z orzeczeniem o potrzebie kształcenia do 
specjalnego ośrodka szkolno-wychowawczego w Nowym Mieście nad Pilicą 
na zwrot kosztów za zakupione bilety miesięczne mogli też liczyć rodzice dzieci zamieszkałych na 
terenie gminy Żabia Wola a uczęszczających do szkoły w (niezrozumiałe). 
Zwrotu kosztów dojazdu dokonywano dla 13 uczniów. 
Ogółem wydatki na nowych uczniów do szkół wyniosły razem 912403 zł i 46 gr. 
Wyposażenie szkół i przedszkola w pomocy dydaktycznej. 
W roku szkolny analizowanym placówki oświatowe dokonali zakupu pomocy dydaktycznych na łączną 
kwotę 78820 zł i 3 gr 
w ramach dużej wymienionej kwoty zostały zakupione między innymi pomoce dydaktyczne do 
pracowni, pomocy na zajęcia sportowe książki do bibliotek 
w ramach podziału 0 4% rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej na rok 2019 pozyskano środki w 
wysokości 27261 zł 
zwiększenie to zostało przeznaczone na zakup niezbędnych do realizacji podstaw programowej pomocy 
dydaktycznych z przedmiotu geografia, biologia, fizyka i chemia 



dla szkoły podstawowej imieniem w Józefinie. 
Jeszcze w roku szkolnym 2019/2020 analogiczny wniosek został złożony i zaakceptowany na pomoce 
dydaktyczne dla szkoły podstawowej w Skułach 
zakup pomocy dydaktycznych w ramach przyznanych środków zostanie zrealizowany w tym roku 
szkolnym. 
W stycznia 2020 roku powstała w szkole podstawowej w Józefinie nowoczesna pracownia językowa 
przedsięwzięcie to zostało zrealizowane 
przy pomocy środków samorządu województwa mazowieckiego w ramach Mazowieckiego pobrano 
dofinansowanie pracowni informatycznych językowych. 
Całkowity koszt pracowni 69174 zł 7 gr z czego kwota dofinansowania 48124 zł i 16 zł. 
Jeszcze w roku szkolnym 2019/2020 z programów w zakresie wyposażenia pracowni przedmiotowych 
został złożony wniosek 
na wyposażenia na potrzeby uczniów szkoły podstawowej w Ojrzanowie. 
Niestety ze względu na COVID została zmieniona jego forma i realizacja na ten rok szkolny. 
Finansowanie oświaty i wydatkowanie środków na oświatę. 
Źródłem finansowania zadań oświatowych są przede wszystkim subwencje ogólne z budżetu państwa, 
dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację 
w tym między innymi dotacja przedszkolna, wpływy z opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego oraz opłat za 
korzystanie z wyżywienia w przedszkolu oraz środki własne gminy które pokrywają ujemny bilans 
między wyżej wymienionymi dochodami a ogółem wydatku. 
Jeżeli chodzi o wydatki największym zadaniem generującym koszty w oświacie są wynagrodzenia oraz 
pochodne od wynagrodzeń nauczycieli pracowników administracji i obsługi 
jest to około 71% ogółu wydatków. Kolejne zadania związane ściśle z zatrudnieniem to wypłata tak 
zwany w dodatku wiejski dla nauczycieli 
oraz odpisy na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych razem około 8%. 
Pozostałe wydatki dotyczą większości energii usług związanych z utrzymaniem infrastruktury, 
wyposażenie i tym podobne 
Powoływanie odwołanie dyrektorów placówek oświatowych. W wyniku przeprowadzonym w 2019 
roku konkursu stanowiska dyrektorów zostały w nich 1 września 2019 
powierzone w szkole podstawowej w Józefinie pani Marzenie Pytlak w szkole podstawowej jak pani 
Dominice Brzezińskiej. 
Egzamin ósmoklasisty. Egzamin ósmoklasisty pierwotny planowany na 21, 22, 23 kwietnia 2020 roku 
ostatecznie ze względu na pandemię został przeprowadzony 16, 17, 18 czerwca. 
Każdy ósmoklasista przystąpił do egzaminu trzech obowiązkowych przedmiotów języka polskiego, 
matematyki i języka obcego nowożytnego. 
W informacji zostały zaprezentowane zostaną opublikowane przez Okręgowa Komisję Egzaminacyjną z 
Warszawy. 
Konkursy i zawody sportowe w roku szkolnym 2019/2020 uczniowie szkół podstawowych uczestniczyli i 
przedszkola uczestniczyli w wielu konkursach zawodach sportowych 
gdzie godnie reprezentowali gminę Żabia Wola. 
Informacja (niewyraźne) opublikowana i przedstawiana państwu zamiana szczegółowy wykaz 
konkursów oraz innych inicjatyw podejmowanych przez szkoły i przedszkole. 
Wiele wydarzeń i inicjatyw nie zostało zrealizowanych z powodu wystąpienia pandemii i czasowego 
ograniczonego funkcjonowania Placówek Oświatowych. 
Pomoc materialna dla uczniów. 
Pomoc materialna oferowana dla uczniów z terenu gminy ma charakter socjalny i realizowany jest w 
formie stypendium szkolnego. 
Realizacją zadania zajmuje się Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Żabiej Woli. 
Na stypendia szkolne wydatkowano kwotę 18129 zł i 60 gr. Pomoc materialna to także dotacja celowa 
na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne i materiały ćwiczeniowe 



na ten cel wydatkowano kwotę 64894 zł i 87 gr. Stypendia za wyniki w nauce i osiągnięcia w 
konkursach. 
W 2019 roku. 
Magdalena Radomińska: Czy tylko u mnie nie słychać ? 
Norbert Klimkowski: U mnie również nie słychać. (Wiele głosów "U mnie również") 
Anna Filipowicz: Pani Kamilo ? 
Joanna Janoś: Zawiesiło się. 
Krzysztof Mareczewski: U mnie też nie słychać. 
Anna Filipowicz: Rozłączyło panią Kamilę 
Roman Olczak: Też nie. 
Anna Filipowicz: Ja tylko dodam. 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) nie słychać. 
Wanda Redestowicz: Nie słychać w ogóle niczego. 
Anna Filipowicz: Tak bo rozłączyło dlatego nie słychać. Poczekajmy aż pani Kamila połączy się po raz 
drugi. 
Ja tylko chciałam podać taką informację do mieszkańców, ponieważ jak państwo zauważyli wielu z 
radnych ma wyłączoną kamerkę 
absolutnie jest to związane tylko i wyłącznie z niską jakością transmisji danych po prostu radni 
wyłączają kamerkę żeby chociaż nas wszystkich dobrze słychać, 
także informacja dla mieszkańców wszyscy razem są obecni. 
Czekamy teraz na połączenie panie Kamil. 
Kamila Piątek: Halo już jestem, przepraszam. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) Prosimy kontynuować. 
Kamila Piątek: Przepraszam ale rozłączyło mnie. 
O stypendiach było. Prowadzenie spraw związanych z działalnością placówek publicznych nie 
prowadzonych przez JST. 
Dotacja wypłacona przedszkolom publicznym nie prowadzonym przez JST obliczona, obliczenia jest na 
podstawie analizy planu wydatków bieżących przedszkole Leśna Kraina 
w okresie od września do grudnia 2019 roku dotacja na jedno dziecko w przedszkolu publicznym 
prowadzonym przez osoby fizyczne 
wynosiła 914 zł i 49 gr miesięcznie a od stycznia do sierpnia 2020 roku 1068,61 zł miesięcznie. 
Dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianych na podstawie 
artykułu 122 ustawy prawo oświatowe pracodawcą który zawarli umowę z młodocianymi 
pracownikami 
w celu przygotowania zawodowego przysługuje dofinansowanie kosztów kształcenia. 
Na ten cel gmina otrzymuje środki finansowe w postaci dotacji celowej z analizowanym roku szkolnym 
zostało wydane 3 decyzję na łączną kwotę 17733zł i 37gr. 
Dofinansowanie, dofinansowane zostało przygotowanie zawodowe w podmiotach z usługami 
fryzjerskim i podmiotach świadczących usługi gastronomiczne. Nadzór pedagogiczny. 
Nadzór pedagogiczny nad placówkami oświatowymi sprawuje Mazowiecki kurator oświaty w roku 
szkolnym 2019/2020 kurator oświaty w Warszawie opiniował arkusze organizacyjne 
placówek oświatowych reagował również na bieżące potrzeby jednostek i organu prowadzącego w 
zakresie niezbędnym do prawidłowego funkcjonowania placówek oświatowych. 
Dziękuję państwu więcej informacji oczywiście znajduje się w materiale. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękujemy pani dyrektor. 
Czy ktoś z państwa robił jakieś pytania do pani Kamili. Nie widzę w takim razie bardzo pani dziękujemy. 
Dziękujemy dyrektorom szkół za tak przygotowaną informacje dla nas 
przechodzimy w takim razie do punktu kolejnego jakim jest punkt szósty w sprawie nadania nazwy 
ulicy miejscowości Wycinki Osowskie 
w związku z tym proszę panią radną Małgorzatę Kozicką o odczytanie treści uchwały. 
Małgorzata Kozicka: Mam nadzieję że będzie mnie dobrze słychać. Uchwała rady gminy Żabia Wola w 
sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wycinki Osowskie. 



Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Tekst 
jednolity dziennik ustaw 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykułu 8 ustęp 1a ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o 
drogach publicznych. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 470 rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 nadaję się nazwę ulicy w miejscowości Wycinki Osowskie ulica Słodka w drodze 
wewnętrznej oznaczono numerami ewidencyjnym 42/8 odchodzącej od ulicy Brzozowej. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w trybie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego. 
Czy mam czytać uzasadnienie ? 
Anna Filipowicz: Wydaje mi się że nie. 
Maja państwo radni jakieś uwagi bądź zapytania odnośnie przeczytanego projektu uchwały ? 
Anna Filipowicz: Nie widzę takim razie przyjdziemy do głosowania. 
Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy miejscowości Wycinki 
Osowskie ? Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 7 
podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulic miejscowości Zaręby. 
Proszę panią radną Małgorzatę Kozicką o odczytanie projektu uchwały. 
Małgorzata Kozicka: Uchwała gmina Żabia Wola w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zaręby 
na podstawie artykułu 18 ustęp drugi punkt 13 z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 8 ustęp 1a 
ustawy z dnia 23 marca 1985 roku 
o drogach publicznych tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku pozycja 470 rada gminy Żabia Wola 
uchwala co następuje. 



Paragraf 1 nadaję się nazwę ulicy w miejscowości Zaręby ulica Jaskółki w drodze wewnętrznej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 214/7 podchodzącej od ulicy Zaręby. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulic określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuje czy maja państwo jakieś pytania. Proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: Tam chyba było od ulic odchodzących od ulic Zięby a nie Zaręby 
Małgorzata Kozicka: Tak przepraszam moje przejęzyczenie Zaręby. Zięby. Przepraszam Zięby. 
(niezrozumiałe) Anna Filipowicz: Dotyczy miejscowości Zaręby. 
Małgorzata Kozicka: (niezrozumiałe) miejscowość Zaręby od ulicy Zięby. Przepraszam. 
Anna Filipowicz: W takim razie przechodzimy do głosowania. Przypominam, że głosujemy w sprawie 
nadania nazwy ulicy miejscowości Zaręby. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Anna Filipowicz: Nieobecny 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam że uchwała została przyjęta przy 12 głosach za. Przechodzimy do 
kolejnego punktu. 
Punkt 8 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulic miejscowości Żelechów. Proszę panią 
(niezrozumiałe) 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Jeszcze raz, to będzie pan głosował od następnej uchwały. 
Proszę panią Małgorzatę Kozicką o odczytanie projektu uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Żelechów. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 zmian 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst 
jednolity dziennik ustaw 2020 roku pozycja 713 z późniejszymi zmianami 



rada gminy Żabiowa przepraszam, Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 nadaję się miejsce ulicy w miejscowości Żelechów ulica Borówki w drodze gminnej 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 504/10, 502/6 i 500/1 odchodzącej od ulicy Sasanek. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiącą (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Połączył się z nami (niezrozumiałe) 
Małgorzata Kozicka: Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa mazowieckiego, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje. Widzę, że pan Mariusz Sztompka dołączył do nas jest już pan zalogowaniu do 
systemu może pan już zagłosować. 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie odczytanego projektu uchwały ? 
Nie widzę w takim razie możemy przejść do głosowania. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Przepraszam zaplątałem się jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Wstrzymuje się bo nie słyszałem (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przy 13 głosach za i 1 głosie wstrzymującym 
się. 
Przechodzimy do kolejnego punkty podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Żelechów 
tutaj również poproszę panią radną Małgorzatę Kozicką o odczytanie projektu uchwały. 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Żelechów na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z 1990 roku 
o samorządzie gminnym tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz artykuł 8 ustęp 1a w ustawie z dnia 21 marca 1985 roku 



o drogach publicznych tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 470. Rada gminy Żabia Wola 
uchwala co następuje. 
Paragraf 1 pierwszy nadaje się nazwę ulicy w miejscowości Żelechów ulica Wschodzącego Słońca. 
Drodze wewnętrznej oznaczonej numerem ewidencyjnym 270/12 i 271/4 i 271/29 odchodzącej od 
ulicy Żużlowej. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Czy mają państwo jakieś pytania ? 
Anna Filipowicz: Nie widzę przechodzę w takim razie do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Pani Wanda ? 
Wanda Redestowicz: Jestem za, tylko coś mi chyba już zrywa się. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 13 głosami za i 1 głosie wstrzymującym się. 
Przechodzimy do kolejnego punku jakim jest podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez gminę Żabia 
Wola 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jastrzębnik gmina Żabia Wola. 
Proszę o odczytanie projektu uchwały panią radną Małgorzatę Kozicką. 
Małgorzata Kozicka:  Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku w sprawie 
nabycia przez gminę Żabia Wola 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jastrzębnik gmina Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 9 litera A ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym, tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku 



pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 6 punkt 1 artykuł 25 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 
roku o gospodarce nieruchomościami, tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku 
pozycja 67 z późniejszymi zmianami rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 wyraża się zgodę na odpłatne nabycie przez gminę Żabia Wola oznaczonej w ewidencji 
gruntów numerem 28/4 o powierzchni 0,0236 hektara 
położonej w miejscowości Jastrzębnik gminy Żabia Wola z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi 
gminnej. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję czy mają państwo pytania ? 
Nie widzę w takim razie przychodzimy do głosowania 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Klimkowski Norbert 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Ja też się wstrzymuje 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 9 głosami za przy 5 głosach wstrzymujących 
się. 
Kolejny punkt, punkt odnośnie podjęcia uchwały w sprawie nabycia przez gminę Żabia Wola 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jastrzębnik gmina Żabia Wola 
Proszę o odczytanie projektu uchwały panią radną Małgorzatę Kozicką. 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku w sprawie 
nabycia przez gminę Żabia Wola 
nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jastrzębnik gmina Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 9 litera A ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym, tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 6 punkt 1 artykuł 20 punkt 2 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 roku 



o gospodarce nieruchomościami tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 67 z późniejszymi 
zmianami, rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 wyraża się zgodę na nieodpłatnie nabycie przed gminę Żabia Wola działek oznaczonych w 
ewidencji gruntów numerem 42/1 o powierzchni 0,0201 hektara 
numer ewidencyjny 43/1 o powierzchni 0,0007 hektara numer ewidencyjny 29/6 o powierzchni 0,0335 
hektara numer ewidencyjny 52/2 o powierzchni 0,0152 hektara 
33/2 o powierzchni 0,0156 34/2 o powierzchni 0,0154 hektara 51/8 o powierzchni 0,0151 hektara, 53 o 
powierzchni 0,03 hektara 
położonej w miejscowości Jastrzębnik gmina Żabia Wola z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi 
gminnej. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Anna Filipowicz: Dziękuję.  Małgorzata Kozicka: Dziękuję 
Anna Filipowicz: Jakieś uwagi, bądź zapytania ? Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Klimkowski Norbert 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu. 
Punkt w sprawie podjęcia uchwały wyrażenia zgody na zmianę gruntu stanowiącego własność gminy 
Żabia Wola 
na grunt będący własnością osób fizycznych. Proszę o odczytanie projektu uchwały panią 
wiceprzwodniczącą Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na zmianę gruntu stanowiącego własność gminy Żabia Wola 
na grunt będący własnością osób fizycznych. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 9 litera A ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym, tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz artykuł 13 ustęp 1, artykuł 37 ustęp 2 punkt 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku 



o gospodarce nieruchomościami tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 65 z późniejszymi 
zmianami. Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 punkt 1 wyraża się zgodę na zamianę nieruchomości stanowiącej własność gminy Żabia 
Wola 
położonej w miejscowości Ojrzanów Towarzystwo objętej księgą wieczystą PL 1Z/00021990/1 
oznaczonej w ewidencji gruntów numerem ewidencyjnym 29/1 i 29/3 
o łącznej powierzchni 0,0359 hektara na nieruchomość położoną w obrębie Ojrzanów Towarzystwo 
stanowiącą współwłasność osób fizycznych składającą się z 7 na 2 i 31/2 o łącznej powierzchni 0,1206 
hektara. 
Punkt drugi szczegółowe położenie działek zaznaczono na mapie stanowiące załącznik do niniejszej 
uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytania ? Nie widzę 
przechodzimy do kolejnego głosowania. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz Wanda Redestowicz: Również za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu funkcjonowania obsługi i eksploatacji 
monitoringu wizyjnego na terenie sołectw w gminie Żabia Wola. 
Proszę wiceprzewodniczącą panią Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku w sprawie 
ustanowienia regulaminu 
funkcjonowania obsługi i eksploatacji monitoringu wizyjnego na terenie sołectwa w gminie Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 7 ustęp 1 punkt 14 tytuł 9a artykuł 30 ustęp 1, artykuł 31 i artykuł 33 ustęp 2, 4, 
5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 
Dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 713 1378 w związku z artykułem 6 ustęp 1 litera R rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 roku 



w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 
i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE zarządza się co 
następuje. 
Paragraf 1 wprowadza się regulamin funkcjonowania obsługi eksploatacji monitoringu wizyjnego na 
terenie sołectw w gminie Żabia Wola stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 nadzór nad realizacją uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 regulamin monitoringu wraz z wykazem miejsce instalowania kamer monitoringu na terenie 
sołectw gminy Żabia Wola 
zostaną zamieszczone na stronie biuletynu Informacji Publicznej urzędu gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytania ? 
Nie widzę przechodzimy do głosowania. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Ja za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz (niezrozumiałe) 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. Za. Pani Joanna była za ? 
Joanna Janoś: Byłam za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 11 głosami za przy 1 głosie sprzeciwu i 2 
wstrzymującym się. 
Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 
świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych 
użyteczności publicznej na terenie gminy Żabia Wola. Proszę wiceprzewodniczącą panią Magdalenę 
Radomińską  o przeczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 w sprawie 
wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
na liniach komunikacyjnych użyteczności publicznej na terenie gminy Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 
tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku 



pozycja 713 1378 oraz artykułu 22 ustęp 1 i ustęp 2 ustawy z dnia 16 maja 2019 roku 
funduszu rozwoju przewoźnictwów autobusów o charakterze użyteczności publicznej dziennik ustaw 
2020 roku pozycja 875 1565 1747 rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 wyraża się zgodę na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na liniach komunikacyjnych w użyteczności publicznej 
na terenie gminy Żabia Wola, które nie funkcjonowały od co najmniej 3 miesięcy od dnia wejścia w 
życie uchwały od Funduszu Rozwoju 
przewoźników autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 
Punkt 1 Ojrzanów, Żabia Wola. Punkt 2 Ojrzanów, Żabia Wola, Józefina, Siestrzeń, Ojrzanów. Punkt 3 
Ojrzanów, Siestrzeń, Ojrzanów. Punkt 4 Osowiec, Pieńki Słubickie, Osowiec. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwały wchodzi w życie z dniem podjęcia, dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuję czy mają państwo radni jakieś pytania ? 
Nie widzę o proszę pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Panie Jurku chciałem pana zapytać dlaczego musimy za taką usługę płacić wiem, 
że jest duży procent dofinansowania 
niemniej jednak z budżetu wyjdzie kolejne 15 000 o ile pamiętam dobrze z tego projektu 
a nie wszczęto rozmów z pks-em bądź z Mim-Transem w celu negocjowania dodatkowych tych dwóch 
autobusów o których mowa. 
Jerzy Kowalik - Koordynator do Spraw Transportu gminy Żabia Wola: Dzień dobry już opowiadam. 
Przedmiotowa, przedmiotowa uchwała i kwoty nie dotyczą jakby dotyczą 
które będą w przyszłości (niezrozumiałe) żadnym operatorem na te umów. 
Kwoty zakładane 15 000 zł są to kwoty szacowane na podstawie obecnie wykonywanych umów i cen, 
które my musimy zabezpieczyć 
ponieważ warunkiem otrzymania dofinansowania jest zabezpieczenie 10% deficytu i stąd wynikają to 
nie jest na podstawie 
żadnych podpisanych nie ma żadnych podpisanych umów w tym zakresie jeśli chodzi ani wybranych 
operatorów na tej linie jeszcze. 
Dopiero będziemy mogli to zrobić jak państwo podejmą uchwałę. No dopiero właściwie myślę, że albo 
koniec tygodnia albo na początku tuż w pierwszym dniu po listopadzie. 
Listopadzie. 
Anna Filipowicz: Proszę panie Krzysztofie. 
Krzysztof Marczyński:  Jeszcze mam jedno pytanie. Dosyć głośno jest w Żabiej Woli o jakichś 
autobusach 
które stoją na posesji pana S w Żabiej Woli nie wymieniam nazwiska z przyczyn oczywistych czy może 
nam pan na ten temat powiedzieć. 
Jerzy Kowalik: Pan wybaczy ale nie jestem w stanie nie wiem co to jest ta posesja pana S. 
Nie wiem czy chodzi może o ulicę Gałązki może w sensie nie Gałązki tylko (niezrozumiałe) Wiejska ? 
Krzysztof Marczewski: (niezrozumiałe) będę bardzo ostrożny, będę ostrożny i nic więcej nie mogę 
wyartykułować w kwestii lokalizacji. 
Jerzy Kowalik: Znaczy no nie za bardzo wiem o czym jakby pan mówi. No nie wiem do czego mam się 
odnieść 
Krzysztof Marczewski: (niezrozumiałe) Anna Filipowicz: Dobrze panie Jurku. Dziękujemy. 
Krzysztof Marczewski: Ja doprecyzuje to przy innej okazji myślałem, że pan będzie mi w stanie 
odpowiedzieć, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Czy ktoś ma inne pytania ? Proszę pan Kujawa. 
Proszę włączyć kamerę. Mikrofon. 
Tomasz Kujawa: Doprecyzuję ponownie pytanie. Czy to jest prawdą bo takie plotki biegają. Czy gmina 
zakupiła jakieś dwa autobusy ? 
Jerzy Kowalik: Nie, gmina nie kupowała autobusów. 
Tomasz Kujawa: Okej dziękuje. 
Jerzy Kowalik: Znaczy to państwa by musieli 



Anna Filipowicz: Wyrazić na to zgodę. 
Jerzy Kowalik: Zabezpieczyć się 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Kto z państwa ma jeszcze pytania ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania odnośnie punktu podjęcia uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego 
na liniach komunikacyjnych (niezrozumiałe) na terenie gminy Żabia Wola. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za bo dzięki rozmowie właśnie z panem Wójtem pani sołtys z 
Jastrzębnika 
przy moim udziale udało się wypracować takie rozwiązanie za co serdecznie dziękujemy i panu Wójtowi 
i panu Jerzemu przede wszystkim, dziękuje. 
Jerzy Kowalik: Tak na prośbę pani Magdy pani, pani radnej na prośbę mieszkańców zostało właśnie 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękujemy. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Jerzy Kowalik: I pana sekretarza (niezrozumiałe) i tutaj wszystkich. Wanda Redestowicz: Jestem za, też 
bym chciała, żeby (niezrozumiałe) połączenie ze Mszczonowem. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Jerzy Kowalik: Bardzo dziękuję za (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Przechodzimy do kolejnego punktu podjęcie uchwały o zmianie uchwały 108/17/2019 
rady gminy Żabia Wola 
z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola. 
Proszę wiceprzewodniczącym Magdalenę Radomińską o odczytanie uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku w sprawie 
zmiany uchwały nr 108/17/2019 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 226 227 228 230 ustęp 6 i artykuł 236 z dnia 27 sierpnia 2009 o finansach 
publicznych 



tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 roku pozycja 869 ze zmianami rada gminy Żabia Wola ustala co 
następuje. 
Paragraf 1 w uchwale 108/17/2019 rady gminy Żabia Wola w dniu 30 grudnia 2019 roku w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola wprowadza się następujące zmiany. 
Punkt 1 zmianie ulega załącznik numer 1, który otrzymuje brzmienie jak w załączniku nr 1 do niniejszej 
uchwały. 
Punkt 2 zmianie ulega załącznik numer 2, który otrzymuje brzmienie jak w załączniku numer 2 do 
niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Żabia Wola. 
Paragraf  3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi ? Proszę pani Aniu. 
Anna Sroka - Skarbnik gminy Żabia Wola: Dzień dobry państwu, jeżeli chodzi o WPF i o uchwałę będzie 
autopoprawka prosiłabym o przerwę 15 minut dobrze. 
Wyślemy państwu wszystkie dokumenty na maila. Uchwała budżetowa już powinna dojść zaraz będzie 
WPF 
jest to następstwo zmian spowodowanych przed chwileczką uchwałą na transport także proszę o 15 
minut przerwy. 
Anna Filipowicz: Dobrze proszę pani Janoś. 
Joanna Janoś: Może w tym czasie jak będzie przygotowywana ta zmiana jeżeli pani może oczywiście 
opowiedzieć o podstawach 
tych zmian w WPF czego dotyczą może by pani odpowiedziała żeby mieszkańcy wiedzieli czy pani zrobi 
te zmiany teraz ? Pani Aniu ? 
Anna Sroka: Dobrze tylko muszę przygotować dokumenty, także nie mogę opowiadać i przygotowywać 
dokumentów. 
Joanna Janoś: Dlatego pytałam czy pani robi te dokumenty czy (niezrozumiałe) Anna Sroka: Tak. 
Anna Sroka: Razem robimy z panią kierownik referatu finansowo-podatkowego. 
Anna Filipowicz: Dobrze w takim ogłaszam 15 minut przerwy. 
Anna Filipowicz: Dobrze wystarczy żeby pani włączała od czasu do czasu mikrofon 
(śmiechy) 
(niezrozumiałe) Anna Filipowicz: Już zaczynamy ? 
Niezidentyfikowany Głos: Pani Aniu ja tak kombinuje ze wszystkim ale w dalszym ciągu mam pogłos 
głos nie słychać was nie widać nic, nie wiem. 
Jakąś uchwałę na komputer dwa razy. 
Anna Filipowicz: No to jest siła wyższa niestety. 
Magdalena Radomińska: A jakby udostępnić pulpit z treścią uchwały ? 
Anna Filipowicz: Jest możliwość ? 
Anna Filipowicz: Jest możliwość ? Ja myślę, że tutaj pani Ania Sroka by nam to (niezrozumiałe) w ogóle 
cały projekt już byśmy nie prosili tutaj o odczytywanie przez radnych. 
Tylko cały temat od początku do końca, że przedstawiła nam pani skarbnik. Zaczynamy już ? 
(niezrozumiałe) już prawie zaczęliśmy. 
Anna Filipowicz: Wznawiam obrady po przerwie. Proszę o zabranie głosu panią skarbnik Anne Sroka. 
Anna Sroka: Czyli przeczytam jeszcze raz uchwałę o zmianie WPF. Uchwała rady gminy Żabia Wola dnia 
28 października 2020 roku 
o zmianie uchwały numer 108/17/2019 rady gminy Żabia Wola z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola 
na podstawie artykułu  226, 227, 228, 230 ustęp 6  i artykułu 243 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 
finansach publicznym. 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 w uchwale 108/17/2019 rady gminy Żabia Wola z dnia 30 grudnia 2019 roku 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola wprowadza się następujące zmiany. 
Zmianie ulega załącznik numer 1 który otrzymuje brzmienie jak w załączniku numer 1 do niniejszej 
uchwały. 



Zmianie ulega załącznik numer 2 który otrzymuje brzmienie jak w załączniku numer 2 do niniejszej 
uchwały. 
Paragraf 2 w wykonaniu uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Uchwaliliście przed, przed momentem uchwałę na nową pracę. Otrzymaliśmy dofinansowanie w 
kwocie 41759 zł 9 gr. 
Pułap własny gminy tak jak pan Jerzy mówił to kwota 16000 i to zostało zabezpieczone i WPF, zarówno 
WPF 
jak i uchwała budżetowa została dostosowana do tych zmian wprowadzonych uchwał na ten transport. 
W WPF dodatkowo limit na 2020 rok zwiększyliśmy o tą kwotę 63200 na dodatkową pracę. W tym 
limicie 63200 już jest ta dotacja od Wojewody. 
I to wszystko dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje czy są jakieś pytania. Proszę pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Pani Aniu czy w tym WPF czy ja czegoś nie zauważyłem cokolwiek 
z planów inwestycyjnych o których wspominał pan Wójt zostało zamieszczone bo nie zauważyłem tego. 
Anna Sroka: Nie, ponieważ jeszcze nie mamy decyzji czy zostały nam jakiekolwiek środki nam 
przyznane 
także WPF powinno być realny, realnie uwzględniony wszystkie inwestycje, które mamy podpisane 
umowę albo jesteśmy na liście rankingowej do dofinansowania. 
Anna Filipowicz: Kto z państwa radnych ma jeszcze jakieś pytania do pani skarbnik. 
Nie widzę w takim razie możemy przejść do głosowania. 
Przypominam, że głosujemy za punktem podjęcia uchwały o zmianie uchwały numer 108/17/2019 rady 
gminy Żabia Wola 
z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola. Iliana 
Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za i wywaliło mi kamerę. 
Anna Filipowicz: Dobrze ważne, że jest głos. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Anna Filipowicz: Pan Przemysław jest nieobecny. 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 



Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została podjęta 8 głosami za przy 1 głosie sprzeciwu i 4 
głosach wstrzymujących się. 
Przechodzimy do kolejnego punktu podjęcie uchwały zmieniające uchwały budżetową gminy Żabia 
Wola na rok 2020. 
Proszę przewodniczącą panią Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Już sekundę chciałam przekazać, że przesłałam do Krzysztofa to co 
dostaliśmy teraz te auto poprawki, ponieważ jemu coś nie dochodzi tam na pocztę, już sekundkę. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuje. 
Magdalena Radomińska: Który to jest punkt Aniu. 
Anna Filipowicz: To jest punkt piętnasty. 
Magdalena Radomińska: Punkt piętnasty już już sekundkę. Jest uchwała już się otwiera momencik. 
Anna Filipowicz: Dobrze. 
Magdalena Radomińska: Dobrze już mam otwarte. 
(niezrozumiałe) 
Iliana Kacprzak: Nowa wersja którą przed chwilą dostaliśmy nie ta przed. 
Magdalena Radomińska: Tak tak tak już już 
Anna Filipowicz: W takim razie może niech pani skarbnik nam odczyta tą wersję, żeby nie było 
niejasności dobrze? To poprosimy pani Aniu o odczytanie. 
Anna Sroka: Dobrze. Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku zmieniająca 
uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2020 
na podstawie artykułu 18 ustęp 2 podpunkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym 
art 211, 212, 214, 215, 217, 218, 235, 236, 237 ustawy z dnia 28 sierpnia 2009 roku o finansach 
publicznych rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 w uchwale budżetowej gminy Żabia Wola na rok 2020 nr 109/17/2019 rada gminy Żabia 
Wola z dnia 30 grudnia 2019 roku wprowadza się następujące zmiany. 
Ustęp 1 zwiększa się dochody budżetu o łączną kwotę 581751 zł 9 gr oraz zmniejsza się dochody 
budżetu o łączną kwotę 500000 zł. 
Plan dochodu z budżetu gminy wynosi 58711702 zł 37 gr w tym ustęp pierwszy dochody bieżące 
zwiększa się o kwotę 81751 zł 9 gr to jest od kwoty 57992162 zł 37 gr . 
Dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 500000 oraz zmniejsza się o łączną kwotę 500000 zł co jest 
do kwoty 719 540 zł 
zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały zmieniającą w załącznik nr 1 do uchwały budżetowej 
pod nazwą dochody na rok 2020. 
Ustęp 2 zwiększa się wydatki budżetu o łączną kwotę 678585 zł 78 gr oraz zmniejsza się wydatki 
budżetu na łączną kwotę 596834 zł 69 gr. 
Plan wydatków budżetu gminy ogółem wynosi 62699469 zł 54 gr w tym ustęp 1 wydatki bieżące 
zwiększa się o łączną kwotę 
492136 zł 40 gr oraz zmniejsza się o łączną kwotę 580385 zł 31 gr co jest do kwoty 57662288 zł 
(niezrozumiałe) gr. 
Ustęp 2 wydatki majątkowe zwiększa się o łączną kwotę 186449 zł 38 gr oraz zmniejsza się o łączną 
kwotę o 16449 zł 38 gr co jest do kwoty 5037180 zł 77 gr. 
Zgodnie z załącznikiem numer 2 i 2a do niniejszej uchwały zmieniający załącznik numer 2 i 2a uchwały 
budżetowej pod nazwą wydatki na rok 2020 oraz plan wydatków majątkowych. 
Ustęp 3 zmiany w wydatkach budżetu obejmują zmiany planu dotacji podmiotowym 
zgodnie z załącznikiem numer 3 do niniejszej uchwały zmieniający załącznik numer 6 do uchwały 
budżetowej pod nazwą dotacje budżetowe w 2020 roku. 
Ustęp 4 zmiany w wydatkach budżetowych obejmują zmiany planu dotacji dla podmiotów zaliczanych 
do sektora finansów publicznych zgodnie z załącznikiem numer 4 do niniejszej uchwały. 
Zmieniającym załącznik numer 7 do uchwały budżetowej pod nazwą dotacje celowe dla podmiotów 
zaliczanych i nie zaliczanych do sektora finansów publicznych 2020 rok. 



Ustęp 5 zmiany w wydatkach budżetu obejmują zmiany w przedsięwzięciach realizowanych w ramach 
funduszu sołeckiego 
zgodnie z załącznikiem numer 5 do niniejszej uchwały zmieniającym załącznik numer 8 do uchwały 
budżetowej pod nazwą plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego 
w roku 2020. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Tylko powiem, że wszystkie zmiany, które zostały ustalone na komisji w dniu 22 zostały uwzględnione i 
dzisiejsza zmiana auto poprawka dotycząca transportu publicznego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo czy państwo radni mają jakieś pytania ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została podjęta 9 głosami za przy 5 głosach wstrzymujących 
się. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. 
Punktu w sprawie podjęcia uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz określenia zwolnień z podatku od nieruchomości. 
Proszę o odczytanie projektu uchwały panią wiceprzewodniczącą  Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 października 2020 roku w sprawie 
określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia zwolnienie z podatków od nieruchomości. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 8 artykuł 41 ustęp 1 i artykuł 42 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym, tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku 
pozycja 713 artykuł 5, 7 ustawy ustęp 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach 
lokalnych tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 roku pozycja 1170 uchwala się co następuje. 
Paragraf 1 określa się wysokość stawek podatku od nieruchomości. 



Podpunkt 1 od budynków lub w ich części. A mieszkalnych 0,78 zł od 1 m kwadratowego powierzchni 
użytkowej. 
B związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich 
części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej 22 zł 92 gr o 1 m kwadratowego powierzchni 
użytkowej. 
C zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem 
siewnym 10 zł 93 gr od jednego metra kwadratowego powierzchni użytkowej. 
D związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów 
o działalności leczniczej zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń 4 zł 76 gr od 1 m 
kwadratowego powierzchni użytkowej. 
E pozostałych w tym zajętych na wprowadzenie odpłatnej statusowej działalności pożytku 
publicznego przez organizacje użytku publicznego 7 zł 44 gr od 1 metra kwadratowego powierzchni 
użytkowej. 
Podpunkt 2 od budowli 2% ich wartości określonej na podstawie artykułu 4 ustęp 1 punkt 3 i ustęp 3 do 
7 ustawy o podatkach i opłatach lokalowych. 
Podpunkt 3 od gruntów. 
A związane z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób zakwalifikowania w 
ewidencji gruntów i budynków 90 gr od 1 m kwadratowego powierzchni. 
B pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i 
zbiorników sztucznych 4 zł 75 gr od jednego hektara powierzchni. 
C pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statusowej działalności pożytku publicznego 
przez organizacje pożytku publicznego 46 gr od 1 metra kwadratowego powierzchni. 
D nie zabudowanych obszarem rewitalizacji o których mowa w ustawie z dnia 9 października 2015 roku 
o rewitalizacji Dziennik Ustaw z 2020 roku 
pozycja 802 i położonych na terenach dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 
przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową lub zabudowa o przeznaczeniu 
mieszanym 
obejmującą włącznie rodzaje zabudowy jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu określonych do tych 
gruntów upłynął 
okres 4 lat a w tym czasie nie zakończono budowę zgodnie z przepisami prawa budowlanego to jest 
kwota 3 zł 9 gr od 1 metra kwadratowego powierzchni. 
Paragraf 2 zwalnia się z podatku od nieruchomości. 
A budowę związaną z działalnością w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków. 
B grunty wydzielone geodezyjne zajęte pod drogi niepubliczne. 
Punkt 2 zwolnienia o których mowa w ustępie 1 punkt 2 nie obejmują budowli związanych z 
prowadzeniem działalności gospodarczej. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 traci moc uchwały nr 76/30/2017 rady gminy Żabia Wola w dniach 28 listopada 2017 roku 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz określenia zwolnienie z 
podatku od nieruchomości. 
Paragraf 5 uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym województwa Mazowieckiego i 
wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2021 roku. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo. Czy państwo radni mają jakieś pytania bądź uwagi odnośnie 
odczytywanego projektu uchwały ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 



Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została podjęta 10 głosami za przy 4 głosach sprzeciwu. 
Anna Filipowicz: Kolejny punkt sprawozdanie z wykonania budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy 
finansowej za 1 półrocze 2020 roku. 
W związku z tym udzielam głosu skarbnikowi gminy Żabia Wola pani Annie Sroka, która przedstawi w 
skrócie sprawozdanie z wykonania 
budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2020 roku. 
Anna Sroka: Informacja przebiegu wykonania budżetu gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 
informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
oraz przedsięwzięć wieloletniej prognozy finansowej i instytucji kultury za pierwsze półrocze zostało 
przyjęte zarządzenie nr 95 2020 Wójta gminy Żabia Wola 
z 30 września w skrócie powiem (niezrozumiałe) dochodów i wydatków, ponieważ na komisji 
budżetowej omawiałam, omawialiśmy całe sprawozdanie. 
Plan budżetu na dzień 30 czerwca wynosił po stronie dochodów 57076125 zł 52 gr i zostało 
zrealizowane w 53.69% czyli 30645880 zł 56 gr. 
Plan wydatków wyniósł 60948892 zł 69 gr i wydatkowano 24480750 zł 13 gr to 40.17% realizacji planu. 
Wydatki majątkowe wyniosły, plan wydatków majątkowych wyniósł 4212399 zł 36 gr i zostały 
zrealizowane w kwocie 222361 zł 87 gr. 
Przychody budżetu wyniosły 6197091 zł 91 gr i zostały wykonane w 100%. 
Plan rozchodu (niezrozumiałe) otrzymanych kredytów i pożyczek wyniósł 2324324 zł 74 gr i zostały 
zrealizowane w kwocie 1167200 zł co jest 50 ponad 22%. 
Powiem państwu, że w dniu wczorajszym wpłynęła uchwała składu orzekającego regionalnej Izby 
Obrachunkowej numeru WA.400.2020 z dnia (niezrozumiałe) października 
w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o przełożonej przez Wójta gminy Żabia Wola i informacji o 
przebiegu wykonania budżetu gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 2020 roku. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje. Teraz poproszę panią wiceprzewodniczącą panią Magdalenę Radomińską o 
odczytanie uchwały 
numer WA.400.200 składu orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 26 października 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta gminy Żabia 
Wola informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 2020 roku. 
Magdalena Radomińska: Dobrze już przychodzę do pliku. 



Uchwała numer WA400.2020 składu orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 
26 października 2020 roku 
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta gminy Żabia Wola informacji o przebiegu 
wykonania budżetu gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 2020 roku. 
Na podstawie artykułu 13 punkt czwarty w związku z artykułem 19 ustęp 2 ustawy z dnia 7 października 
1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych, tekst (niezrozumiałe) 
Tomasz Kujawa: U mnie nic nie słychać 
Magdalena Radomińska: Nic nie słychać ? 
Norbert Klimkowski: Ja słyszę doskonale, nie wiem jak inni. 
Anna Filipowicz: Ja też bardzo dobrze słyszę. 
Joanna Janoś: Ja też dobrze słyszę 
Roman Filarczyk: Też słyszę. 
Magdalena Radomińska: To poczekam może coś sobie tam wyreguluje. Słychać mnie. 
Tomasz Kujawa: Teraz jest dobrze. 
(niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Dobra to już zaczynamy od początku. Kawałeczek tylko przeczytam. 
Uchwała numer WA400.2020 składu orzekającego regionalnej. 
Roman Olczak: Niepotrzebnie od początku 
Magdalena Radomińska: Ale to kawałek jest tylko jedno zdanie dosłownie. Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 26 października 2020 roku 
w sprawie wyrażenia opinii o przedłużonej przez Wójta gminy Żabia Wola informacje o przebiegu 
wykonania budżetu gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 2020. 
Magdalena Radomińska: Na podstawie artykułu 13 punkt 4 w związku z artykułem 19 ustęp 2 ustawy z 
dnia 7 października 1992 roku 
o regionalnych Izbach Obrachunkowych, tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2019 roku 
pozycja 2137 skład orzekającej regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w składzie 
przewodniczący Agnieszka Szewc członkowie Konrad Pakowski, Karolina Aszkiełowicz. 
Paragraf 1 pozytywnie opiniuje informacje o przebiegu wykonania budżetu gminy Żabia Wola za 
pierwsze półrocze 2020 roku. 
Paragraf 2 uzasadnienie stanowi integralną część uchwały. 
Paragraf 3 do niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie w terminie 14 dni od dnia jej doręczenia. 
Uzasadnienie w dniu 30 września 2020 roku wraz z zarządem, zarządzeniem przepraszam Wójta nr 
95/2020 z dnia 30 września 2020 roku. 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Warszawie przedłużona zostaje informacja o przebiegu wykonania 
budżetu gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 2020 roku 
w skład orzekającej regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie opinie z wyżej wymienionych 
dokumentów ustalił co następuje. 
Punkt 1 wykonanie podstawowych wielkości uchwalonego na 2020 roku budżetu za pierwsze półrocze 
wyniosło. 
A dochody ogółem wykonano w kwocie 30645880 zł 56 gr to jest 53,69%. 
Dochody bieżące zrealizowane w wysokości 30550115 zł i 40 gr to jest 53,60% a dochody majątkowe w 
kwocie 95765000 zł 16 gr to jest to 116,93%. 
Już, już przepraszam dalej jadę. B wydatki ogółem 24480750 zł 13 gr to stanowi 40,17% planu rocznego 
po zmianach 
w tym wydatki bieżące 24258388 zł 26 gr to jest 42,76% zaś wydatki majątkowe 222361 zł 87 gr to jest 
5,28%. 
Punkt 2 budżet gminy Żabia Wola na koniec opiniowanego okresu zamknął się nadwyżkę budżetową w 
wysokości 6165130 zł i 43 gr 
przy (niezrozumiałe) w uchwale budżetowej w deficycie na poziomie 3872767 zł 17 gr. 
Punkt 3 ze sprawozdania RB-Z o stanie zobowiązań według tytułów dłużnych oraz poręczeń i gwarancji 
za okres z początku roku do dnia 30 czerwca 2020 roku 



wynika iż dług gminy Żabia Wola wynosi 23913220 zł 28 gr nie stwierdzono zobowiązań wymagalnych. 
Zadłużenie jednostki na koniec opiniowanego okresu stanowi 41,09% dla planowanych na ten rok 
dochodów. 
Wraz z opinią, opiniowaną informacją Wójt gminy Żabia Wola przedłożył. 
A informacje o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury gminy Żabia 
Wola za pierwsze półrocze bieżącego roku. 
B informacje o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy w tym o realizacji 
przedsięwzięć 
o których mowa jest w artykule 226 ustęp 3 ustawy o finansach publicznych stopień realizacji 
przedsięwzięć przedstawiono części opisowej informacji. 
Skład orzekający regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie stwierdza iż informacja o przebiegu 
wykonania budżetów gminy Żabia Wola za pierwsze półrocze 2020 roku 
spełnia określone przepisami prawa wymogi. 
Stopień realizacji wydatków majątkowych jest znacznie niższy niż wynikałoby to z upływu czasu. 
Zwraca (niezrozumiałe) na potrzebę stałego monitorowania stopnia realizacji budżetu 
we wskazanym zakresie oraz jego jeśli zajdzie potrzeba urealnienie niezaplanowanych wielkości. 
Mając na uwadze powyższe skład orzekający regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie postanowił 
jak w sentencji niniejszej uchwały, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Proszę pani Joanno. 
Joanna Janoś: Ja mam pytanie odnośnie właśnie praktycznie tej końcówki opisu regionalnej Izby 
Obrachunkowej już na komisji rewizyjnej 
o tym rozmawialiśmy to jest kwestia właśnie niskiego wykonania planu wydatków majątkowych. 
Czy w wykonaniu tego planu jest w jakikolwiek sposób zagrożone to czy mamy problemy z przetargami 
z rozprowadzeniem tych procedur inwestycyjnych 
czy musimy ingerować właśnie przygotować się do zmianu, zmiany budżetu tak, żeby tak jak oni 
napisali, które (niezrozumiałe) planowane wydatki majątkowe. 
Anna Sroka: Proszę państwa nie, ponieważ wiele umów jest zawartych i w pierwszym półroczu nie było 
faktur za zrealizowanie wydatków majątkowych 
wiele też jest zamówień w trakcie. 
Pamiętajmy, że mamy jeszcze możliwość zaliczenia tych umów podpisanych nie wygasa, także jest 
jeszcze możliwość taka, także nie ma zagrożenia, że wydatki majątkowe nie zostaną zrealizowane. 
Joanna Janoś: Czy zbliżymy się chociaż do progu 90 paru % bo na razie za (niezrozumiałe) tych środków 
to jest 5,28% tak. 
No mamy październik końcówka października teraz listopad grudzień czy, czy zbliżymy się gdzieś ku 
temu progowi 90% wykonania czy, czy to jest możliwe. 
Anna Sroka: Myślę, że tak. Myślę, że tak. 
Anna Filipowicz: Czy ktoś z państwa radnych ma jeszcze jakieś pytania do pani skarbnik ? 
Proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: (niezrozumiałe) wysłałam pytania prosiłam o odpowiedź na piśmie do przewodniczącej 
komisji rewizyjnej wysyłałam pytania 
i czy dostaniemy odpowiedź na te pytanie bo to było odnośnie właśnie tego sprawozdania. 
Joanna Janoś: Ja nie dostałam pytań. 
Iliana Kacprzak: Dostałaś bo mi nawet napisałaś dziękuje w odpowiedzi. 
(niezrozumiałe) 
Joanna Janoś: Które pytania? 
Iliana Kacprzak: Mailem, tam było o transport o koszty transportu w pierwszym półroczu o ilość 
(niezrozumiałe). 
Iliana Kacprzak: Cztery pytania były 
Joanna Janoś: To jeszcze nie dostaliśmy odpowiedzi. Myślałam, że się coś apropo ostatniej komisji. 
Dobra pomyliło mi się. 
Iliana Kacprzak: (niezrozumiałe) Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Proszę pani skarbnik. 



Anna Sroka: Proszę państwa sprawdziłam jak wygląda zaangażowanie na dzień dzisiejszy umów 
inwestycyjnych, także to jest 86,9%. 
Na dzień dzisiejszy jeszcze, jeszcze mamy porównawczą do ISUIK do otwarcia ofert, także 
prawdopodobnie będzie bardzo zbliżone do 100% wykonanie wydatków (niezrozumiałe). 
Magdalena Radomińska: Jeszcze raz, przepraszam jeszcze raz? 80 ? 
Anna Sroka: 86,91% 
Magdalena Radomińska: Dobra, dziękuje. 
Anna Filipowicz: Czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania do pani skarbnik ? 
Anna Filipowicz: Nie widzę w takim razie przechodzimy (niezrozumiałe). 
Nie widzę czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do kolejnego punktu jakim jest sprawozdanie Wójta o jego 
pracach w okresie między sesyjnymi. 
W związku z nieobecnością Wójta oddaje głos zastępcy Wójta gminy Żabia Wola panu Bohdanowi 
Nowosielskiemu. 
Anna Filipowicz: Mikrofon 
Bohdan Nowosielski – Zastępca Wójta gminy Żabia Wola: Mam przygotowane informacje dotyczące 
sprawozdania 
Wójta z prac w okresie między sesyjnymi w okresie 27 września - 28 października 2020. 
Jednak pierwsza informacja pochodzi z dokonanej analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych, opracowane przez Paulinę Podpańską. 
Zgodnie z artykułem 4a ustęp 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 
To jest dziennik ustaw z 2019 roku pozycja 1282 oraz z artykułem 31 ustawy z 31 marca 2020 roku 
o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem przeciw działań 
i zwalczaniem COVID-19 innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz 
niektórych innych ustaw Dziennik Ustaw z 2020 roku 
pozycja 568 uprzejmie informuje, że wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone ustawowo w 
wyznaczonym terminie. 
Oświadczenia zostały poddane analizie a następnie wysłane do urzędów skarbowych zgodnych z 
miejscem zamieszkania osób w celu sprawdzenia ich poprawności. 
Urząd Skarbowy w Grodzisku Mazowieckim pismem z dnia 16 września 2020 roku znak 
1406SKA4006.49.TS.31.2020MK 
stwierdził nieprawidłowości merytoryczne i formalne u następujących osób Karolina Ryjak, Bohdan 
Nowosielski, Kamila Piątek. 
Nieprawidłowości dotyczyły między innymi braku adresu jednej nieruchomości w części (niezrozumiałe) 
braku wykazania działki na której znajduje się nieruchomość. 
Błędnie wpisanej kwoty kredytu do spłaty oraz błędnie podanej powierzchni budynku. Wyżej 
wymienione osoby zostały zobligowane do złożenia wyjaśnień natychmiast. 
Natomiast w pozostałych oświadczeniach majątkowych nie stwierdzono nieprawidłowości bądź w 
chwili obecnej brak jakichkolwiek informacji ze strony Urzędów Skarbowych o ich (niezrozumiałe). 
Przechodzę do następnego punktu inwestycje gminne opracował referat Inwestycji Gminnych 
Infrastruktury. 
Zadania drogowe bieżące utrzymanie dróg gruntowych. Umowy z wykonawcami na bieżące utrzymanie 
dróg gruntowych 
zostały zrealizowane w części pierwszej wykonawcą jest firma Rafbud Rafał Jóźwiak z Aleksandrów. 
Wartość umowy 306 528 zł 30 gr brutto. 
Części drugiej wykonawcą jest firma Dar Bud Dariusz Bednarczyk z Kałęczyna wartość umowy 284804 zł 
4 gr brutto. 
Umowy z wykonawcami zostały rozszerzone o 50% wartości każdej umowy, wykonawcy realizują 
kolejne (niezrozumiałe). 
Bieżące utrzymanie dróg publicznych wykonawca bieżącego utrzymania dróg o nawierzchni bitumicznej 
jest firma SOUTH STREAM S.A. z Kotorydza wartość umowy 345384 zł. 
Wykonawca jest w trakcie realizacji przydzielonego harmonogramu. 



Punkt 3 przebudowa ulicy Magnolii 26.10.2020 nastąpiło otwarcie przetargu na budowę ulicy Magnolii 
w miejscowości Kaleń. 
Ułożone zostały dwie oferty Dar Bud 104600 zł brutto, Rafbud 94532 zł 68 gr brutto. 
Trwa weryfikacja ofert. 
Punkt 4 przebudowa ulicy Sójki w miejscowości Zaręby, trwają prace nad postępowaniem dotyczącym 
przebudowy ulicy Sójki 
Oświetlenie, 1 zadanie z zakresu realizacji funduszu sołeckich. 1 października 2020 montaż latarni 
solarnej w miejscowości Lasek przy ulicy Świętej. 
12 października 2020 roku podpisanie umowy z firmą elektrowni Robert Sawicki na opracowanie 
uproszczonej dokumentacji projektowej dotyczącej 
budowy energooszczędnych latarni LED-owych w miejscowości Słubica Wieś przy ulicy Słowiczej. 
Huta Żabio Wolska przy ulicy Głównej i Jarzębinowej, 12 października 2020 roku podpisanie umowy z 
firmą (niezrozumiałe) 
na opracowanie uproszczonej dokumentacji projektowej dotyczącej podwieszenia energooszczędnych 
latarni LED 
w miejscowości Nowa Bukówka przy ulicy Skulskiej, Pieńki Zarębskie przy ulicy Fiołkowej, Władysławów 
przy ulicy Głównej 
Siestrzeń przy ulicy Objazdowej, Władysławów przy ulicy Przejazdowej. 
2 zakres własny 14 października 2020 roku podpisanie umowy na budowę energooszczędnego 
oświetlenia. 
1 przy szkolnego parkingu i strefy siłowni plenerowej przy ulicy Mazowieckiej i ulicy Gałązki w 
miejscowości Józefina. 
2 budowę energooszczędnego oświetlenia ulicznego w gminie Żabia Wola ulica Okrężna w 
miejscowości Bartoszówka Skuły. 
3 budowa energooszczędnego oświetlenia ulicznego w gminie Żabia Wola ulica Kasztanowa w 
miejscowości Zaręby. 
Zakres prac obejmuje budowę dwóch latarni z oprawami oświetleniowymi w tytule. 
Zagospodarowanie miejsca publicznego pełniącego funkcje rekreacyjne i sportowe w miejscowości 
Kaleń, Władysławów, Bartoszówka, Słubica Dobra, Osowiec. 
22 września 2020 roku została podpisana umowa z jedną z firm Invest sp z o.o. na realizację tego 
zadania o zmniejszeniu zakresu, zakresu ujętego w projektach. 
Wartość inwestycji 100000 zł brutto po 20000 na każdą lokalizacje. 
Robiły to roboty na obiektach kubaturowych. 
1 Dom Kultury w Żabiej Woli zostało zakończona realizacja inwestycji remont dworku przez wykonawcę 
firmy Okna Kołodziejczyk 
roboty części drugiego etapu dotyczące montażu stolarki okiennej. 
Wartość umowy 158828 zł 72 gr oraz firmę LUKSOR część trzecia drugiego etapu remontu dworku. 
Obecnie prace obejmowały remont tarasów, schodów, portyku oraz obróbkę blacharską dachu. 
Wartość umowy za część pierwszą i trzecią wynosi 410763 zł 95 gr brutto. 
Część pierwsza 335410 zł 74 gr brutto część trzecia 75353 zł 21 gr brutto. 
Odbiór końcowy z udziałem konserwatora zabytków odbył się w dniu 28 września 2020 roku. 
Rozbudowa i nadbudowa i przebudowa budynku OSP w Żelechowie w dniu 17.06.2020 roku została 
podpisana umowa z firmą MP Projekt Polska spółka z o.o. 
na realizację zadanie rozbudowana, nadbudowa i remont budynku OSP w Żelechowie. 
Etap drugi termin zakończenia realizacji dwóch części rozbudowy przewidziany na 17 grudnia 2020 
roku. Wartość inwestycji to 1208652 zł 72 gr. 
3 OSP w Skułach w dniu 9 października 2020 roku została podpisana umowa z firmą MARBUDEX na 
budowę garażu w OSP Skuły. 
Wartość inwestycji 212622 zł 01 gr termin realizacji 30 grudnia 2020 roku. 
4 modernizacja budynków użyteczności publicznej. 
W dniu 4 września 2020 została podpisana umowa na wykonanie dokumentacji projektowo 
poczteryzowej modernizacji budynków 



użyteczności publicznej dla budynku socjalnego w Musułach i Osowcu 
dla budynku urzędu gminy oraz dla budynków (niezrozumiałe) zdrowia. 
Wartość inwestycji 130380 zł termin realizacji 4 listopada 2020 roku. 
5 dokumentacja projektowo kosztorysowa z rozbudowy szkoły podstawowej w Skułach w dniu 17 
września 2020 roku 
została podpisana umowa z firmą Usługi Projektowe Andrzej Daniluk z Warszawy 
Nawet (niezrozumiałe) wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej w zakresie wprowadzenia 
zmian rozwiązań  funkcjonalno użytkowych 
oraz rozwiązań konstrukcyjnych posiadanie dokumentacji projektowej. Rozbudowa szkoły 
podstawowej w Skułach wraz z urządzeniami wirtualnymi. 
Wartość inwestycji 100860 zł brutto, termin realizacji 17 listopada 2020. 
Następny temat IP opracowała Ewelina Radkiewicz zostały poczynione przygotowania do rozpoczęcia 
pracy urzędników w systemie hybrydowym 
oraz  zdalnym szczegóły techniczne rozwiązanie nie mogła zostać ujawnione na forum publicznym ze 
względu na bezpieczeństwo takie. 
Przygotowano możliwość narad i konferencji zdalnych nie tylko podczas sesji Komisji Rady 
pozwalających na zachowanie 
sprawnej komunikacji wewnętrznej  w urzędzie nawet w przypadku pełnego zamknięcia budynku 
urzędu. 
Dzięki wdrożeniu systemie (niezrozumiałe) elektronicznego zarządzania dokumentacją mamy 
zapewniony elektroniczny obieg dokumentów przekazywanych 
za pośrednictwem platformy ePUAP czy przez elektroniczną skrzynkę pocztową. 
System umożliwia załatwienie spraw zgłoszone drogą elektroniczną. 
Pismo przechodzące jest rejestrowane przydzielane pracownikowi merytorycznemu następnie 
odpowiedz jest wysyłana na elektroniczną skrzynkę podawczą wnioskodawcy. 
Pozwala to na efektywną organizacje pracy daje dostęp do dokumentów i ujednolica procesy 
wewnętrzne 
przy zachowaniu zgodności z obowiązującymi przepisami w zapewnieniu bezpieczeństwa danych. 
Urzędnicy będą mieli możliwość dostępu do systemu EZD zdalnie. 
Jednak same dokumenty będą tylko wyświetlane na ich komputerach a nie będą zapisywane na 
żadnym etapie na dyskach twardych komputerów znajdujących się poza urzędem 
co uniemożliwi kradzież danych na przykład poprzez kradzież komputerów. 
Następny temat pozyskiwanie środków zewnętrznych opracowała Elżbieta Jankowska, ponieważ jest to 
dłuższy temat w związku z tym pozwolicie państwo, że (niezrozumiałe). 
Anna Filipowicz: Proszę pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Panie Bohdanie a ja mam takie pytanko i zarazem wniosek od radnych 
czy my moglibyśmy to dostać na maila to sprawozdanie no bo wiadomo (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Nie, nie wydaje mi się. Wydaje mi się, że mieszkańcy powinni (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Nie, nie oczywiście (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Tak oczywiście dostaniecie. Oczywiście wszystko będzie (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) Chciałabym, żeby mieszkańcy się zapoznali jak najbardziej. 
Anna Filipowicz: Tak 
Magdalena Radomińska: Mamy informacje, że przerywa internet u niektórych i nie wszystko mogą 
wysłuchać jak chcielibyśmy (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Dobrze Anna Filipowicz: Także prosimy, że oprócz tego, że pan odczyta wysłać 
również radnym na maila. 
Bohdan Nowosielski: Oczywiście to jest na pewno na pewno, poprzednio też chyba (niezrozumiałe). 
Anna Filipowicz: Dziękujemy. 
(niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Bardzo serdecznie dziękujemy 
Bohdan Nowosielski: Dobrze. Wnioski złożone we wrześniu i wszystkie sprawy wprowadzone we 
wrześniu 2020 roku 



przez osoby zajmujące się pozyskiwaniem funduszy zewnętrznych. 
Przepraszam (niezrozumiałe) dokumentacje. 
Dnia 30 września 2020 roku zostało złożonych 7 wniosków do rządowego funduszu inwestycji lokalnych 
na następujące zadanie. 
1 dostosowanie infrastruktury społecznej gminy Żabia Wola do średniej jakości występującej coś 
(niezrozumiałe). 
Poprzez kompleksowe wykonanie niezbędnych prac na drogach gminnych oraz z (niezrozumiałe) 
infrastrukturą towarzyszącą. 
Planowane roboty zostaną wykonane na istniejących drogach w miejscowościach Żelechów, Musuły, 
Jastrzębnik, Grzegorzewice, Osowiec, Zalesie, Żabia Wola, Słubica B o łącznej długości 16 km 482m. 
Prace drogowe będą polegały na wykonaniu jezdni o szerokości od 4,5-5,5 m 
energooszczędnego oświetlenia zjazdów indywidualnych i chodników tam gdzie będzie możliwość i 
potrzeba jej wybudowania. Wartość zadania 34672200 zł. 
2 Dostosowanie infrastruktury społecznych w gminie Żabia Wola do średniej jakości występujących w 
sąsiednich gminach poprzez kompleksowe 
wykonanie niezbędnych prac na drogach gminnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 
Planowane roboty zostaną wykonane na istniejących drogach w miejscowościach 
Józefina, Huta Żabiowolska, Pieńki Słubickie, Oddział, Grzmiąca, Żelechów, Jastrzębnik, Grzegorzewice, 
Słubica, łączna długość 11 km 230 m. 
Prace drogowe będą polegały na wykonaniu jezdni o szerokości od 4,5 do 5,5 m 
energooszczędnego oświetlenia zjazdów indywidualnych i chodników tam gdzie będzie możliwość i 
potrzeba ich wybudowania. 
Wartość zadania 42580000 zł. 
Punkt 3 dostosowanie infrastruktury społecznej gminy Żabia Wola do średniej występujących w 
sąsiednich gminach 
poprzez kompleksowe wykonanie niezbędnych prac na drogach gminy wraz z infrastrukturą 
towarzyszącą. 
Planowane roboty zostaną wykonane na istniejących drogach w miejscowościach 
Żelechów, Pieniewiec, Ojrzanów, Grzegorzewice, Petrykozy, Lasek, Jastrzębnik, Wycinki Osowskie, 
Żabia Wola, Zaręby, Lisówek, Oddział, Sułbica Dobra, Sułbica Wieś, Władysławów 
łączna długość 17 km 642 m. 
Prace drogowe będą polegały na wykonaniu jezdni o szerokości od 4,5 do 5,5 m szerokości. 
Energooszczędnego oświetlenia, zjazdów indywidualnych, chodników tam gdzie będzie możliwość i 
potrzeba ich wybudowania. 
Wartość zadania 62843600 zł. 
Łączna długość zgłoszonych do dofinansowania dróg to 45 km 354 m. 
Punkt 4 dostosowanie infrastruktury społecznej gminy Żabia Wola do średniej jakości występującej w 
sąsiednich gminach 
poprzez kompleksowe rozwiązania w zakresie gospodarki wodno kanalizacyjnej. 
Projektowane zadanie będzie obejmowało następujące elementy: 
gospodarka wodociągowa rozbudowa SUW  Żelechów wraz z oprogramowaniem stacji na zliczanie 
stanów wodomierzy. 
2 wykonanie reduktora ciśnienia między SUW Żelechów a SUW Musuły. 
3 Wymiana wodomierzy u mieszkańców gminy. 
Następnie gospodarka ściekowa i kanalizacyjna. 
Budowa sieci kanalizacyjnym na terenie miejscowości Osowiec z podłączeniem się do sieci 
kanalizacyjnej gminy Grodzisk Mazowiecki. 
2 budowa przyłączy kanalizacyjnych na tym terenie miejscowość Osowiec. 
3 rozbudowa oczyszczalni ścieków wartość zadania 35000000 zł. 
Punkt 5 dostosowanie infrastruktury społecznej gminy Żabia Wola do średniej jakości występującej w 
sąsiednich gminach 
poprzez kompleksowe rozwiązania w zakresie gospodarki wodno kanalizacyjnej. 



Projektowane zadania obejmować będą następujące elementy: 
gospodarka wodociągowa, rozbudowa SUW Musuły, Bartoszówka wraz z oprogramowaniem stacji na 
zliczanie stanów licznika. 
2 budowa sieci wodociągowej na terenie gminy. 
3 budowa przyłączy wodociągowych. 
4 wymiana wodomierzy u mieszkańców około 4000 wodomierzy. 
Gospodarka ściekowa i kanalizacyjna. 
1 budowa sieci kanalizacyjnej 
2 budowa przyłączy kanalizacyjnych. 
Budowa i organizacja punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych PSZOK. Wartość zadania 
62000000 zł. 
Punkt 6 dostosowanie infrastruktury społecznej w gminie Żabia Wola do średniej jakości występującej 
w sąsiednich gminach 
w zakresie oświaty sportu i rekreacji poprzez rozbudowe  OSP Żelechów. 
Przedmiotem inwestycji będzie rozbudowa budynku OSP w Żelechowie budowa szamba szczelnego, 
utwardzenie terenu, budowa instalacji gazowej. 
Wartość zadania 3610000 zł. 
Dostosowanie infrastruktury społecznej gminy Żabia Wola do średniej jakości występującej w 
sąsiednich gminach w zakresie oświaty i rekreacji. 
Przedmiotem inwestycji będzie przebudowa szkoły podstawowej w Skułach wraz z dobudowaniem 
łącznika i hali sportowej 
oraz przeprowadzenie głębokiej terma (niezrozumiałe) modernizacji dwóch obiektów szkolnych w 
miejscowości Skuły i Józefina. 
Wartość zadania 30000000 zł. 
Łączna wartość złożonych wniosków do rządowego funduszu inwestycji lokalnych wyniosła 27705800 
zł. 
W dniu 29 października 2020 roku zostanie podpisana umowa na zadanie pod nazwą przebudowa ulicy 
Sójki w miejscowości Zaręby (niezrozumiałe). 
Zarząd województwa Mazowieckiego przychylił się do zmian, których wprowadzenie było konieczne 
aby zrealizować daną inwestycje za mniejsze środki finansowe. 
9 we wrześniu została zawarta i jest w trakcie realizacji umowa w ramach programu zdalna szkoła. 
Jak państwo widzicie wnioski złożone nie zostały na bardzo wysoką kwotę. 
Jest to 
zgłoszony do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnej. 
W związku z tym, że nie wiemy dokładnie jakie środki zostaną nam przysłane. 
Zakładamy, że cześć zaprojektowanych inwestycji na terenie gminy mające na celu dostosowanie 
infrastruktury Żabiej Woli do średniej jakości w sąsiednich gminach. 
Uważamy, że te projekty będą mogły zostać zrealizowane w następnych latach w związku z tym, że 
gminny budżet 
w perspektywie 2021-2027 wraz z funduszem odbudowy to 1,85 bln euro dla Polski oznacza to 160 mld 
euro co równa się 700 mld zł 
w ciągu kilku najbliższych lat w związku z tym zgodnie z założeniem kto stoi w miejscu ten się cofa. 
Przygotowaliśmy ambitny plan rozbudowy gminy i liczymy na dofinansowania zarówno z funduszu 
rozwoju inwestycji lokalnych 
jak również w następnych latach z funduszu odbudowy zakładanego (niezrozumiałe) perspektywy 
finansowej. 
(niezrozumiałe) do następnych tematów. 
Bohdan Nowosielski: Najistotniejsze z tych. 
Anna Filipowicz: Proszę pani Magdalena. 
Bohdan Nowosielski: Tak? Czy są pytania jakieś do tych ? Proszę bardzo. 
Magdalena Radomińska: Tak ja mam (niezrozumiałe) po wniosek. 



Czy mogliby radni dostać skany tych wniosków złożonych do tego właśnie rządowego funduszu 
inwestycji lokalnych dostać na maila 
wiem, że ostatnio pan Wójt mówił, że raczej do wyglądu w gminie natomiast w sytuacji pandemii gdzie 
raczej mamy się izolować nie wychodzić z domu 
jest przełączony na zdalne nauczanie w szkołach i tak dalej to mam taki wniosek (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Wydaje mi się, że w związku z informacją. Przepraszam tak jestem za. 
Bohdan Nowosielski: W związku z informacją, którą wcześniej czytałem. (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Jeśli mogę odpowiedzieć na to pytanie. 
Informacja, którą otrzymaliśmy od Eweliny Radkiewicz. Nie jestem pewny ale wydaje mi się, że jest to, 
to będzie odpowiedź na pani pytanie. 
Czyli urzędnicy jak również radni maja możliwość dostępu do dokumentów. Jednak same dokumenty 
nie będą, będą tylko na ich komputerach nie będą zapisywane czyli 
wydaje mi się, że takich dokumentów nie możemy wysyłać tak, żeby mogły zostać zapisane. 
Sprawdzimy to i i odpowiedź zostanie dostępny wam udzielona. 
Tak ? 
Bohdan Nowosielski: Chwileczkę zaraz przejdziemy do dalszych informacji. 
Proszę bardzo ale tych informacji jest bardzo dużo. 
Może informacja istotna dotycząca, związana z COVID-19. 
Mamy informacje o tym, że obecnie mamy na terenie naszej gminy 50 osób w kwarantannie domowej, 
12 w kwarantannie granicznej 
i dzisiaj mamy 44 osobowy w izolacji czyli zakażonych. 
Od początku pandemii mamy 73 osoby zakażone czyli przyrost w ostatnich dniach jest znaczny. 
Następna informacja przygotowana przez panią Elę Kwiatkowską dotycząca Korpusu 
Solidarnościowego wsparcia seniorów (niezrozumiałe). 
Ogólnopolska infolinia numer 22 505 11 11. 
Dane o mieszkańcach którzy zgłoszą się pod ten numer są przekazywane do naszego (niezrozumiałe). 
Tutaj go zweryfikuje, określa potrzeby, kontaktuje się z zainteresowaniem, zainteresowanymi. 
Robi zakupy, żywności leków a następnie rozlicza się z zainteresowanym. 
Od piątku zarejestrowano 4 zgłoszenia ale proszę przekazać tą informacje mieszkańcom 
zainteresowanym 
mamy możliwości mamy zgłoszonych wolontariuszy w tej chwili są dwie osoby ale na pewno w miarę 
potrzeb będą zgłaszały się następne. 
Do tego jeszcze jest możliwość skorzystania ze wsparcia straży 
i tutaj jeszcze mam informację, że dwóch sołtysów zaoferowało pomoc we własnym zakresie, czyli 
kontaktując się z panią sołtys Sylwią Kleszko i z panią Marią Osiewicz (niezrozumiałe). 
Mieszkańcy tych sołectw mogą uzyskać pomoc związaną z zakupami leków i żywności. 
Magdalena Radomińska: Panie Bohdanie do GOPSu przez numer telefonu tak, telefonicznie ? 
Bohdan Nowosielski: Można bezpośrednio do GOPSu się zgłaszać a oprócz tego jest ta infolinia krajowa 
z której są przekierowywane informacje do GOPSu 
ale oczywiście również telefon GOPSu będą, informacje na naszej stronie telefon do GOPSu infolinia 
krajowa tak, żeby wszyscy mogli skorzystać. 
Magdalena Radomińska: Bardzo dziękuje. 
Bohdan Nowosielski: Przechodzimy do dalszych informacji. 
Spis rolny opracowała Karolina Ryjak tylko do końca listopada trwa powszechny spis rolny na 
(niezrozumiałe) do wypełnienia do obowiązku i spisania się przez internet. 
Ze względu na nasilający się stan epidemiczny rachmistrzowie dokonują spisu poprzez wywiad 
telefoniczny. 
W październiku zostały zaplanowane dni otwarte. 
Ze względu na wprowadzone obostrzenia w trosce o państwa bezpieczeństwo przyjazd rachmistrzów z 
GUS zostało odwołane. 
Na terenie naszej gminy spisało się około 40% gospodarstw objętych spisem zachęcamy do udziału w 
konkursach dla rolników 



i uczniów zorganizowanych przez Główny Urząd Statystyczny. 
I teraz jeszcze informacja też przygotowana przez panią Elę Kwiatkowską w nawiązaniu do 
decyzji wojewody Mazowieckiego z dnia 23 października 2020 roku, numer WPSI9421.10106.3.2020 
Anna Filipowicz: Panie Bohdanie przepraszam na chwilę. 
Bohdan Nowosielski: Tak ? 
Anna Filipowicz: Panie Krzysztofie co jeszcze chciał pan dodać. 
Krzysztof Marczewski: Tak odnośnie tego spisu rolnego chciałbym powiedzieć. 
Podsuwam bo bo bo mam w sklepie te informacje na ten temat. Zainteresowanie jest bardzo 
niewielkie, mniej więcej jestem zorientowany kto może tutaj uczestniczyć w tym spisie. 
Natomiast jest pewien problem, próbowałem zrobić to online kilkukrotnie wyrzucało mnie 
i wypełnione ankiety i jest utrudnienie dla osób, które mogłyby też jeszcze to zrobić dlatego, że to 
trzeba podawać jakieś numery statystyczne gospodarstw. 
Jest to, jest to pewien próg dla wielu osób nie wiem mnie się nie udało próbowałem to wypełnić, 
niestety nie poszło. 
Bohdan Nowosielski: Jeżeli chodzi o numer statystyczny gospodarstwa to tutaj akurat można poprosić 
o pomoc panią Karolinę Ryjak bo jest to numer statystyczny, którym któremu każdego gospodarstwu 
zostało nadane i 
Teorytycznie, każdy rolnik powinien znać ten numer ale jeżeli nie zna to w urzędzie może się 
dowiedzieć i proszę nie kręcić głową jest taka 
możliwość każdy rolnik, który posiada gospodarstwo ten numer ma nadany i u nas można się 
dowiedzieć. 
To jest to jest na stronie GUSu, ewentualnie indywidualnie jeżeli ktoś jest biegły w korzystaniu z 
komputera może się dowiedzieć ale prawdopodobnie większość osób, 
które mają z tym problemy z uzyskaniem tego numeru nie potrafi korzystać z komputera więc 
zapraszamy do kontaktu z urzędzie. 
Następny czyli wracamy do informacji w sprawie w związku z decyzją wojewody Mazowieckiego. 
Działając na podstawie artykułu 11H ustęp 1 i 4 ustawy z dnia 2 marca 2020 o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem przeciwdziałaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych z dniem 24 października 2020 do odwołań została 
zawieszona działalność klubu seniora plus Słubicy Dolnej 
Od 6 października bieżącego roku w urzędzie rozpoczęła się kontrola kompleksowa gospodarki 
finansowej. 
Kontrola prowadzona jest przez Regionalną Izbę Obrachunkową i potrwa do 21 grudnia tego roku. 
Od 1 października zapraszamy mieszkańców na bezpłatne czipowanie psów. 
Wszystkie formalności załatwia się na miejscu w gabinecie weterynaryjnym w Żabiej Woli po 
wcześniejszym kontakcie telefonicznym. 
Na dzień dzisiejszy wydaliśmy 24 mikro czipy a cała akcja potrwa do wyczerpania zakupu 
(niezrozumiałe) czipów. 
Zachęcamy do udziału w akcji warto aby nasi czworonożni przyjaciele bezpiecznie wracali do swoich 
domów. 
Usuwanie azbestu w gminie Żabia Wola. 
Mamy przyjemność poinformować, że w dniu 9 października 2020 zakończono realizacje zadania 
dofinansowanego przez wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 
gospodarki wodnej w Warszawie, polegającego na usuwaniu wyrobów i odpadów, demontaż, transport 
i utylizacja zawierających azbest w terenie gminie Żabia Wola. 
Wartość całkowita zadania 
41304 zł 25 gr brutto w tym kwota dofinansowania wynosi 15297 zł 97 gr. 
Dzięki współpracy mieszkańców i wykonawcy w firmie Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Piotr 
Raczyński ulica Warszawska 38 b 05-084 Leszno 
udało się w bezpieczny sposób przekazać go do utylizacji 12,974 Mg azbestu stanowiącego pokrycia 
dachowe przeznaczone do demontażu z 4 nieruchomości 
i 83,903 Mg odpadu ze składowanego na 44 nieruchomościach. 



Wykonanie tego przedsięwzięcia przyświeca potrójny cel. 
Troska o zdrowie naszych mieszkańców bez obciążenia ich budżetu domowego spotyka przede 
wszystkim ochrona środowiska. 
Serdecznie dziękujemy wszystkim mieszkańcom, którzy wzięli udział w realizacji tego zadania. 
Oświata, 20 przygotowała Kamila Piątek. 24 września odbyło się 
Kamila Filipowicz: Panie Bohdanie przerwa na chwilę. Proszę pan Krzysztof chciał coś dodać. 
Krzysztof Marczewski: Przepraszam chciałem tylko zapytać. Podałeś, że do wyczerpania zapasów to 
czipowanie a ile mamy, ile mamy tych czipów w tej chwili zapewnionych ? 
Bohdan Nowosielski: No jest ich, nie jestem pewien. Wydaje mi się, że jest kilkaset sztuk to poważne 
ilość także śmiało można. 
(niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Jest trochę problem z tym, że mamy pandemie i ludzie trochę się boją a mamy 
umowę podpisaną, że odbywa się to w gabinecie 
bez dojazdu bo umowa jest bardzo korzystna koszty są niewielkie więc nie możemy wymagać od 
wykonawcy, że będzie jeździł (niezrozumiałe). 
Krzysztof Marczewski: Jasne dobrze. 
Magdalena Radomińska: Panie Bohdanie było 800 sztuk tych czipów. 
Bohdan Nowosielski: No proszę bardzo (niezrozumiałe). 
Wiedziałem, że kilkaset nie wiedziałem, że aż tak dużo. 
Także jest to naprawdę, warto korzystać będziemy jeszcze informować prosimy radnych i sołtysów o 
przekazywanie informacji. 
Magdalena Radomińska: Jak mogę powiedzieć ostatnio dzięki czipowi udało się znaleźć właścicieli psa 
labradora, ponieważ zagubiło się 
z hodowli (niezrozumiałe) 5 labradorów były zaczipowane ktoś znalazł tego psa jednego, sprawdzili w 
klinice po czipie od razu odnaleziony właściciel 
i szybko następne psy też się odnalazły, także warto zachęcam czipować. 
Bohdan Nowosielski: Tak ja również zachęcam do czipowania, również następny etap to jest 
współpracujemy z organizacjami zajmującymi się, opiekującymi się zwierzętami. 
Bardzo istotne jest czipowanie zwierząt, sterylizacja, kastracja oraz pilnowanie zwierząt aby nie biegały 
wolno po terenie, ponieważ stanowią zagrożenie 
dla dzieci, mieszkańców dla ruchu samochodowego dla zwierząt dziko żyjących. 
Teraz wracamy do do Oświaty. 24 września odbyło się w Urzędzie Gminy spotkanie z kierownikami 
jednostek w tym 
również z dyrektorami placówek oświatowych na spotkaniu zostało omówione między innymi wyniki 
egzaminu klas 8. 
28 września odbyło się zorganizowana przez Centrum Usług Wspólnych posiedzenie komisji zdrowotnej 
zgodnie z artykułem 72 karty nauczyciela w budżecie (niezrozumiałe) wyodrębnia 
się środki z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej. 
Na wspomnianym posiedzeniu komisji pomoc zdrowotną otrzymało 8 nauczycieli do końca września 
zostały zatwierdzone zaopiniowane przez kuratorium oświaty 
związki zawodowe aneksy do arkuszy organizacyjnych Placówek Oświatowych na rok szkolny 2020-21. 
14 października dzień Edukacji Narodowej ze względu na pandemię odbyły się w urzędzie gminy Żabia 
Wola spotkania w mniejszym gronie 
w których uczestniczyli dyrektorzy Placówek Oświatowych oraz nauczyciele nominowani do nagrody 
Wójta dla najlepszego nauczyciela w spotkaniach udziału wzięli 
pani Lidia Marszałek dyrektor przedszkola Leśna Kraina oraz pani Agnieszka Kłos nauczyciel 
wychowania przedszkolnego, pani Marzena Pytlak dyrektor szkoły podstawowej imienia Kawalerów 
Orderu Uśmiechu w Józefinie, 
pan Paweł Mazur dyrektor szkoły podstawowej imienia Stefanii Dziewulskiego w Ojrzanowie oraz pani 
Katarzyna Ołowińska nauczyciel matematyki, 
pani Dominika Brzezińska dyrektor szkoły podstawowej imienia Marii Kornackiej w Skułach oraz pani 
Karolina Zdulska nauczyciel wspomagający, 



pani Kamila Piątek dyrektor Centrum Usług Wspólnych oraz pani Iwona Pruszkowska Inspektor do 
Spraw Kadry i Zadań Oświatowych. 
Na ręce dyrektorów zostały złożone serdeczne podziękowania za trud niełatwej pracy oraz słowa 
uznania za zaangażowanie w pracę dydaktyczno-wychowawczą. 
Nominowani do nagrody dla najlepszego nauczyciela odebrali gratulacje i podziękowania za 
zaangażowanie i podejmowanej inicjatywy. 
Nagroda dla najlepszego nauczyciela została przyznana panu Grzegorzowi Ozorkowskiemu 
nauczycielowi wspomagającemu 
szkoły podstawowej imienia Kawalerów Orderu Uśmiechu w Józefinie 
za wzorową prace na rzecz uczniów, zaangażowanie, kreatywność i wdrażanie rozwiązań edukacyjnych 
w realizacji nauczania zdalnego. 
Ze względu na nieobecność nagroda została, zostanie przekazana (niezrozumiałe). 
15 października w urzędzie gminy Żabia Wola miało miejsce przekazanie dyrektorom przedstawicielom 
szkół podstawowych tabletów zakupionych w ramach programu operacyjnego 
Polska cyfrowa na lata 2014-2020. 
Osi priorytetowej numer 1 powszechny dostęp do szybkiego internetu. 
Działanie 1 1 wyeliminowanie terytorialnych różnic możliwości dostępu do szerokopasmowego 
internetu wysokich przepustowościach 
dotyczącego realizacji projektu grantowego zdalna szkoła wsparcia ogólnopolskiej sieci edukacyjnej. 
Zakup został w całości sfinansowany z otrzymanego w ramach programu wsparcia kwota 70000 zł. 
Zakupione tablety wraz z oprogramowaniem ocechowanych w odpowiednie nalepki oraz wyposażone 
w odpowiednie ochrony zostały przekazane ilości 21 sztuk dla każdej ze szkół podstawowych. 
Tablety zostaną rozdysponowane do zgłaszających taką potrzebę uczniów i nauczycieli. 
Dom Kultury w Żabiej Woli opracowana u Aleksandra Oliwijska Dom Kultury w Żabiej Woli z dniem 26-
30 października bieżącego roku 
ze względu na zagrożenie epidemiczne pracuje zdalnie. 
Cotygodniowe zajęcia programowe odbywają się w Domu Kultury z wyjątkiem ceramiki, która odbywa 
się w pracowni za (niezrozumiałe) w tym okresie zostają również zawieszone. 
Wznowienie zajęć i powrót do pracy stacjonarnej planowany jest na 2 listopada. 
W dniu 9 października bieżącego roku w gminie pana Wójta nagrody zwyciężczyni w konkursie domu 
kultury 
30 pytań na 30 lecie samorządu pani Beacie Rybkowskiej wręczył zastępca Wójta 
miało to miejsce podczas finisażu wystawy rękodzieła Katarzyny Jezielskiej Pretkiewicz pdt: „Po Lipce”. 
Gminna biblioteka publiczna w Żabiej Woli opracowała Agnieszka Lewandowska. 
Gminna biblioteka publiczna w Żabiej Woli w miesiącu październiku 2020 roku zaprosiła na spotkanie 
autorskie panią Edytę Świętek 
dla słuchaczy z Uniwersytetu Trzeciego Wieku, który właśnie rozpoczął swoją działalność. 
Zakupione zostały nowości wydawnicze dla naszych wiernych czytelnych. 
Projekt autorskiej gminnej biblioteki publicznej w Żabiej Woli „Tu mam to czytam” który rozpoczęliśmy 
we wrześniu 
cieszy się duża popularnością wśród naszych nowych czytelników, którzy chętnie nas odwiedzają i 
wypożyczają książki dzięki czemu zdobywają żabki. 
Niektórzy z nich otrzymali pierwsze dyplomy wraz z niespodziankami. 
Dodatkowe wszelkie ciekawostki związane z biblioteką są umieszczony na naszym Facebooku. 
Wydaje mi się, że to wszystko, dziękuje bardzo. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy proszę pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Panie Bohdanie mam pytanie odnośnie ulicy Magnolii bo z tego co tam na 
BIPe zauważyłam 
to jest to zapytanie na wykonanie kawałka tej drogi a nie tak jak ustaliliśmy na którejś z komisji, że 
będzie to utwardzenie na całej jej długości. 
Czy może mi pan odpowiedzieć na to pytanie dlaczego tak się stało ? 
Anna Filipowicz: Proszę panie Bohdanie o włączenie mikrofonu. 



Bohdan Nowosielski: Wydaje mi się nie akurat. Nie dostałem szczegółowej informacji na ten temat ale 
wydaje mi się, że odpowiedź jest dosyć taka prozaiczna. 
Czyli długość drogi w porównaniu z kwotą, która została zabezpieczona na (niezrozumiałe) 
spowodowałaby, że  posoli, posolilibyśmy tą drogę odrobiną materiału. 
Natomiast postanowiliśmy nasz referat inwestycji przygotował remont na odcinku początkowym tak, 
żeby jeden z gorszych fragmentów 
udrożnić a następnie dopiero przystępować do dalszych prac. 
Ponad to musimy zbadać sytuacje pierwsze, pierwsze wykonanie umożliwi nam stwierdzenie tak 
naprawdę jakie są potrzeby 
potrzeby w tym terenie, ponieważ jest to teren gliniaste jednocześnie duża ilość wody, która po 
opadach deszczu zalega na drodze w związku z tym po okorytowaniu będziemy wiedzieli 
jakie są jaka jest sytuacja i jakie są potrzeby na tym terenie ile będzie trzeba kruszywa wysypać. 
Magdalena Radomińska: Tak ale z tego co pamiętam na komisji rozmawialiśmy i osoby które się w 
temacie znają wyliczają ile potrzeba będzie tego kruszywa 
a i uznaliśmy, że te 125000 jeśli dobrze pamiętam, które zostało przeznaczone wystarczą na 
odpowiednie utwardzenie póki co całej długości tej drogi to taka informacja z mojej strony. 
Bohdan Nowosielski: Nie znam szczegółów tych ustaleń wiem, że nasz referat infrastruktury i rozwoju 
podszedł do tego w sposób profesjonalny i naprawa całej długości drogi nie dałaby żadnych efektów. 
Też to widać po ostatnich opadach deszczu nie jest, byłem tam ostatnio (niezrozumiałe) z panią Renatą 
z przedstawicielem również Spółki Wodnej oglądaliśmy teren 
sytuacja tam jest ciężka, także wykonanie naprawdę to zbyt dużo oczekiwań i nie wiem jacy specjaliści 
to wyliczali ale to zbyt wysokie oczekiwania. 
Anna Filipowicz: Ja proponuje pani Magdalenie złożyć wniosek bądź interpelacje z zapytaniem w tej 
sprawie i żeby była odpowiedź. 
Bohdan Nowosielski: Tak jest 
Anna Filipowicz: Proszę (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: (niezrozumiałe) uważam, że to jest dobre właściwe rozwiązanie. 
Anna Filipowicz: Dobrze, pan Krzysztof chciał zabrać głos. 
Krzysztof Marczewski: Tak przede wszystkim bardzo dziękuje to było pierwsze bardzo treściwe, 
profesjonalne rzeczowe sprawozdanie od początku naszej kadencji, bardzo dziękuje. 
A druga rzecz chciałem tylko zapytać czy jak będziemy dostawali informacje 
odnośnie tych wniosków na dofinansowanie czy to już będzie troszkę bardziej uszczegółowione ja 
wiem, że to jest wyjściowe tak ja wiem, że to jest na razie tak bardzo nie doprecyzowane 
może być ale czy już macie już jakieś pomysły na konkretne ulice do wykonania na konkretne ulice do 
zwodociągowania i tak dalej i tak dalej. 
To jest już jakoś określone czy to jest tak na razie jako takie bardzo ogólne wnioski na poprawienie 
standardów danego regionu gminy. 
Dziękuje. 
Bohdan Nowosielski: Mamy wstępne zapotrzebowanie od mieszkańców, że była przeprowadzana 
analiza zapotrzebowania były zgłoszenia między innymi w trakcie wyborów sołeckich. 
Były, były ankiety przeprowadzane na tej podstawie zostało określone wstępnie. 
Zostało określone wstępnie, wstępne zapotrzebowanie jeśli chodzi o drogi są priorytety są ustalone 
pewne kierunki w których będziemy 
starali się naprawiać tą infrastrukturę drogową ale wydaje mi się, że jeszcze nie ma takich szczegółów. 
Natomiast jeśli chodzi o oczyszczalnie, SUWy to są już szczegółowe informacje, ponieważ 
przystąpiliśmy do prac projektowych jest już zamówiony projekt 
znaczy nie powiem że jest zamówiony, jesteśmy w trakcie prowadzenia prac związanych z wykonaniem 
projektu zbiornika retencyjno wyrównawczego oczyszczalni ścieków 
jesteśmy w trakcie przygotowania opracowania dokumentacji na rozbudowę SUW Żelechów. 
Jesteśmy po pierwszych analizach dotyczących modernizacji SUWu Bartoszówka, Skuły oraz Musuły. 
Wiemy również na przykład, że stacja uzdatniania w Bartoszówce będzie wymagała do kupienia działki 
w związku z tym. 



Należałoby zastanowić się nad wróceniem do tematu zakupu działki w Skułach, ponieważ działka którą 
zamierzaliśmy 
kupić pod nową szkołę przylega bezpośrednio do oczyszczalni do SUWów Bartoszówka w związku z tym 
jeżeli nie zakupimy tego gruntu 
i pozwolimy, żeby ktoś inny to kupił to za rok prawdopodobnie będziemy musieli kupić od nowego 
właściciela działkę 
na rozbudowę SUW Bartoszówka za większą kwotę niż w tej chwili możemy kupić samą działkę. 
Także to są takie tematy. No i mamy też plany co do budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów, 
również to jest jeżeli tylko uzyskamy odpowiednie dofinansowanie. 
Wiemy już jak, jak to będziemy robić jest to na pewno niezbędne. 
Tak jak wcześniej już powiedziałem założenia są bardzo ambitne i rzeczywiście wydaje mi się, że 
wszyscy mieszkańcy powinni być zadowoleni z tych propozycji. 
Z drugiej strony wiadomo, że no należy się spodziewać, że nie otrzymamy w najbliższym roku czy nawet 
dwóch czy trzech dofinansowanie na wszystkie te projekty. 
Natomiast tak jak wcześniej, już poinformowałem państwa liczymy na unijny budżet w perspektywie 
2021-27 wraz z funduszem odbudowy. 
Są to poważne kwoty jeżeli będziemy przygotowani będziemy mieli projekty będziemy mieli koncepcje 
będziemy mogli w to wchodzić. 
Tak jak mieliśmy mogliśmy przy ambitne założenia w pierwszym roku 
kadencji Wójta Rybki, wspólnie mogliśmy podjąć ambitny plan wykonania kilku dróg dzięki temu, że te 
projekty były. 
Dzięki temu, że projekt na budowę kanalizacji przyłączenia się do oczyszczalni w Grodzisku 
również jest w związku z tym możemy w pierwszej kolejności przystąpić do realizacji tego zadania w 
odzyskaniu dofinansowania. 
Przygotowujemy jest bardzo dobrze opracowywany projekt rozbudowy szkoły w Skułach. 
Jest to, to nie jest na prawdę tak jak obawialiśmy się na początku tylko załatanie starych dziur tylko to 
jest podwojenie ilości sal. 
Wybudowanie łącznika, wybudowanie sali gimnastycznej wraz z widownią będzie miejsce na dużą 
bibliotekę, będzie miejsce na duże świetlice. 
I jest to profesjonalny sposób przygotowania i liczymy na dofinansowania w ciągu 3 do 8 lat wydaje mi 
się, że te plany mogłyby być zrealizowane. 
Krzysztof Marczewski: Czy będziecie w stanie opublikować taką powiedzmy tabele (niezrozumiałe) 
takiego planu inwestycyjnego na BIP. 
Bohdan Nowosielski: No wydaje mi się, że tak mamy już tam tabele jakieś przygotowane natomiast jest 
to jeszcze nie do końca na etapie (niezrozumiałe) nasze życzenia. 
Wiemy, że są możliwości i że będą możliwości. Wiadomo, że to mamy teraz okres pandemii i można 
powiedzieć, że jest to okres, okres wojny też nawet to jest sytuacja kryzysowa. 
Natomiast wiadomo, że z kryzysu nie wychodzi się poprzez zamykanie się w skorupie tylko poprzez 
inwestycje. Inwestycje samorządowe to są pieniądze dla firm wykonujących te zadania. 
Dzięki temu utrzymujemy firmy, które płacą podatki dlatego zarówno z funduszu inwestycji lokalnych 
jak z innych 
funduszy pieniądze będą w tym kierunku wędrowały i to jest stymulacja i rozwój i powrót do 
normalności gospodarki po, po epoce pandemii. 
Krzysztof Marczewski: I jeszcze ostatnie moje pytania jeśli mogę. To wspomniałeś o działce w 
Bartoszówce czy mówiłeś ja dobrze zrozumiałem, że mówiłeś o tej działce, 
która ewentualnie kiedyś miała być przeznaczona pod budowę szkoły, tak ? 
Bohdan Nowosielski: Tak, tak. 
Krzysztof Marczewski: Ostatnio Wójt nam powiedział, że działka jest sprzedana. 
Bohdan Nowosielski: No to znaczy, to ja nie wiem być może tak. Mieliśmy umowę 
która gwarantowała nam możliwość zakupu w terminie, nie pamiętam. 
Krzysztof Marczewski: To wiemy, to wiemy do końca, do końca maja. Bohdan Nowosielski: Tak i nie 
wiem w tej chwili być może 



Bohdan Nowosielski: że już ten termin niestety przekroczyliśmy ale to sprawdzę zapytam się pani 
Michalinki (niezrozumiałe) ona na pewno będzie wiedziała. 
(niezrozumiałe) Anna Filipowicz: Kto jeszcze ? 
Krzysztof Marczewski: Dziękuje 
Anna Filipowicz: Dobrze, proszę Norbert. 
Norbert Klimkowski: Panie wójcie mam pytanie. Posiada pan wiedzę kiedy powiat Grodziski zamierza 
podjąć remonty ulicy znajdującej się w miejscowości Kaleń-Towarzysztwo. 
Bohdan Nowosielski: To znaczy to jest w której ulicy ? 
Norbert Klimkowski: To jest ulica Długa. 
Bohdan Nowosielski: Długa, przedłużenie Długiej. 
Mamy informacje, że powiat będzie przystępował do tych prac na ulicy Długiej i na innych naszych 
drogach. 
Natomiast jest to uzależnione od naszego wkładu. Powiat chętnie przystąpi do tych prac i ma dla nas 
dobrą, dobrą propozycje. 
Chce robić dużo i pierwsza kolejność to jest między innymi Długa ale powinniśmy. 
Zapewnić udział własny na etapie projektowym. 
Norbert Klimkowski: Czyli mam rozumieć, że to zadanie ma być realizowane w 2021 roku a nie w roku 
20. 
Bohdan Nowosielski: No w roku 20 już, już chyba nie, nie zostanie to zrealizowane ale szczegółów nie 
będę tutaj kategorycznie tego twierdził. 
Natomiast jest to pan Wójt przedstawił w starostwie listę priorytetów dotyczących grup powiatowych. 
Wiem, że spotkał się z dobrym przyjęciem ze strony pana starosty jeżeli jeszcze decyzje państwa 
radnych będą w tym kierunku (niezrozumiałe) 
zapewnić powiatowi pomoc na etapie projektowania to wydaje mi się, że będziemy mieli najbliższych 
2-3 latach bardzo duży postęp na drogach powiatowych. 
Norbert Klimkowski: A na jakie środki w rok nadchodzącym powiat Grodziski z naszej strony ? Są takie 
ustalenia czy to (niezrozumiałe) ? 
Bohdan Nowosielski: Nie, nie są to ustalenia to jest na zasadzie na razie mamy wyrazić dobrą wole, że 
będziemy takie kwoty przekazywać a kwoty będą do ustalenia. 
To są, to są bardziej, bardziej chodzi o to, żeby, żeby była z naszej strony współpraca, dofinansowanie i 
zależnie od naszych możliwości i możliwości powiatu. 
Pojawiają się w pewnych dokumentach jakieś nowe, nowe możliwości tak jak starosta nas informował 
w tym roku 
że (niezrozumiałe) mógł troszeczkę więcej zrobić ale no niestety nie było projektów przygotowanych. 
Tak samo tak jak mamy zgłoszone projekty do 
rozwoju i przygotowujemy te projekty tak samo drobne, drobne dofinansowanie projektów dróg 
powiatowych 
będzie owocowało możliwością szybkiej reakcji i wykorzystania pojawiających się (niezrozumiałe). 
Anna Filipowicz: Dziękuje. Ktoś jeszcze ma pytanie do pana ? 
Mariusz Sztompka: Sztompka 
Anna Filipowicz: Proszę 
Mariusz Sztompka: Mam pytanie odnośnie ulicy Mszczonowskiej od Bartoszówki, Skuł, (niezrozumiałe), 
Piotrkowic 
najbardziej zaniedbanych (niezrozumiałe) z panem starostą mówił, że są na takie gruntowne 
wyremontowanie. 
Czy wiadomo coś więcej kiedy to będzie i czy nie warto by było jednocześnie opóźnić się o zrobienie 
plan oświetlenia tego kawałka bo to jest bardzo niebezpieczny kawałek. 
Bohdan Nowosielski: Troszkę słabo słyszałem czy to jest, chodzi o drogę powiatową. 
Mariusz Sztompka: O drogę powiatową tak Mszczonowska. 
Bohdan Nowosielski: Wydaje mi się nie jestem pewien. Nie chce tutaj też twierdzić, pewno trzeba to z 
Wójtem o tym rozmawiać bo 



bo dostał od pana starosty informacje na temat jego planów na najbliższe lata i wydaje mi się, że chyba 
ta droga się tam znajduje ale to proszę, proszę zgłaszać się do, do pana Piotra. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) Magdalena Radomińska chciała zabrać głos. 
Magdalena Radomińska: Tak panie Bohdanie ja mam pytanko czy coś się ruszyło w sprawie 
Chełmońskiego i chodnika przy niej w Żelechowie czy. 
Bohdan Nowosielski: No jest to również, również nasz Wójt zgłosił to na liście priorytetów do starosty 
na jednym z pierwszych miejsc i wiemy, że, że starosta proponuje wykonanie tego również, również po 
uzyskaniu z naszej strony pewnej pomocy. 
W ogóle jest z tego co wiem to jest projekt przebudowy ulicy Chełmońskiego natomiast to już jest 
chyba melodia przyszłości to już będzie później. Natomiast ten chodnik też są szansę. 
Bohdan Nowosielski: Jest tak jak mówiłem Wójt przedstawił. Magdalena Radomińska: Panie Bohdanie 
(niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Słucham ? 
Magdalena Radomińska: Przebudowy czyli poszerzenia tej ulicy plany są ? 
Bohdan Nowosielski: Są, jeszcze ich nie widziałem. Takie, takie chodzą pogłoski. Będziemy się starali 
(niezrozumiałe) to to na pewno nie będzie szybko. 
Natomiast chodnik w przeciągu 2,3,4 lat powinien. No jest tam jakiś problem z jedną działką na terenie 
której właściciel nie jest znany. 
Tutaj też nie ma do niego dostępu, tutaj też starosta musiałby podjąć decyzje o przejęciu terenu, także 
to są problemy. 
Natomiast tak jak mówiłem dobra współpraca czyli z naszej strony pan Wójt stara się ze starostą 
współpracować. 
Państwo radni jeżeli obejmą decyzję tak jak mówiłem o dofinansowaniu projektów myślę, że będzie 
postęp. 
Magdalena Radomińska: Dziękuje bardzo 
Anna Filipowicz: Pan Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Dziękuje. Bohdan chciałem jeszcze zapytać o taką rzecz zgłaszałem już 
kilkakrotnie sprawę chodnika przy ulicy Grodziskiej w Siestrzeni 
od ósemki w kierunku Marynina czy masz jakąś wiedzę czy ten, ten projekt również został zgłoszony do 
starosty ten wniosek 
i czy to też jest, że tak powiem w tym pakiecie powiatowych inwestycji. 
Bohdan Nowosielski: To nie będzie w pakiecie powiatowych na pewno bo to jest w pasie drogowym 
przy związanym z ósemką. Związku z tym powiat dokąd zrobić 
Krzysztof Marczewski: Nie, nie, nie. 
Bohdan Nowosielski: Zrobić chodnik to zrobił on się kończy, urywa się. Urywa się i dalej to nie jest już. 
Krzysztof Marczewski: Tak ale ja mówię, ja mówię tak jakby od końca zabudowań w kierunku Marynina 
nie od samej ósemki. Ja mówiłem tylko o kierunku. 
Bohdan Nowosielski: No tak ale to też to to to to jest starostwo zrobiło dokąd mogło. Dalej to już jest 
należy do generalnej dyrekcji. 
Krzysztof Marczewski: Tam nie ma chodnika. 
Bohdan Nowosielski: No nie ma chodnika. No nie ma Krzysztof Marczewski: Nie ma 
Bohdan Nowosielski: Ale chodnik jest na terenie 
Bohdan Nowosielski: To co starostwo mogło zrobić to zrobiło. Znaczy szczegółów nie będę się tutaj też 
upierał być może jest to część nowo powiatowy 
jeszcze teren ale z tego co wiem raczej raczej nie, raczej jest (niezrozumiałe) generalne. Ale będziemy 
Krzysztof Marczewski: Nie, nie, nie 
Bohdan Nowosielski: Będziemy to sprawdzali. Jest jeszcze też temat tego niebezpiecznego zakrętu i 
samochodów wpadających w ogrodzenie i zabudowania. 
Krzysztof Marczewski: Tak 
Bohdan Nowosielski: Ten temat też jest przez nasze inwestycje tam naciskamy generalna dyrekcje. 
Uzyskiwaliśmy informacje z policji dotyczącą wypadków, które tam do których tam dochodziło i do 
(niezrozumiałe) generalnych dyrekcji 



wysyłaliśmy kolejne pisma z prośbą o odpowiednio oznakowanie i zabezpieczenie niebezpiecznego 
miejsca. 
Anna Filipowicz: Proszę pan Norbert. 
Norbert Klimkowski: Panie wójcie mam pytanie odnośnie ulicy Chełmońskiego w Żelechowie. 
Czy toczyły się jakieś rozmowy nad tym żeby przejąć na własność gminy albo przejąć albo żeby przejął 
przejął (niezrozumiałe) fragment drogi znajdujący się w Otulinie (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Rozmawiamy na ten temat z tym, że to jest bo to jest, to należy do starostwa do 
to jest Pruszkowski ? 
Norbert Klimkowski: Tak powiat Pruszkowski 
Bohdan Nowosielski: Więc podejmujemy próby porozumienia się. No to jest wiadomo, że, że będziemy 
musieli liczyć się ze zwiększonymi kosztami bo urządzenie tych (niezrozumiałe) 
będzie kosztowne i trzeba zabezpieczyć na to środki a poza tym no jeszcze, jeszcze nie mamy 
ostatecznych rozmów tam ale idziemy w tym kierunku. 
Norbert Klimkowski: Moje pytanie wynika z faktu moje pytanie wynika z tego. Ciekaw jestem czy 
zachodzi konieczność budowy chodnika również w tym miejscu (niezrozumiałe) 
czy badaliście to czy jest taka konieczność czy ta konieczność (niezrozumiałe). 
Bohdan Nowosielski: Na razie nie wydaje mi się, że jeżeli będzie to byłoby to we władaniu starostwa 
Grodziskiego to byłoby to możliwe i potrzebne 
bo wydaje mi się, że możliwość jeżeli ma być ścieżka rowerowa piesza czy też chodnik ale raczej ta 
ścieżka rowerowa piesza do samego lasu no to jeszcze bardziej powinna być do tego węzła. 
Można założyć, że, że tam komunikacją jakąś można będzie dojeżdżać rowerem czy też pieszo i później 
dalej używać tego chodnika także według mnie to jest jak najbardziej wskazane. 
Na ile jest to możliwe to też będziemy się starali to wyjaśnić. 
Anna Filipowicz: Jeszcze pani Iliana. 
Iliana Janoś: Przepraszam pomyliły mi się przyciski. Ja się chciałam zapytać już o te drogi pytane bo 
tutaj wiem, że na Skulskiej czyli dojeździe do Bukówki 
były prowadzone pewne prace nad poszerzeniem tego asfaltu czy są jakieś planowane jeszcze większe 
czy to już na razie ma nam wystarczyć ? 
Bohdan Nowosielski: Nie wiem dokładnie jakie są zamierzenia. 
No wiemy, że w tamtym kierunku sporo zostało zrobione no jest rzeczywiście jeszcze taki krytyczny 
kawałek przed Skułami ale, ale no w tej chwili było tak, że nam bardziej zależało na Kaleni. 
Tak obiecywaliśmy mieszkańcom, że tam będzie (niezrozumiałe). Starosta podjął decyzje, że będzie 
przed (niezrozumiałe) Skuł. 
Zrobił (niezrozumiałe) w kierunku Skuł więc prawdopodobnie w następnym roku będzie, będzie 
kierunek na stronę Żelechowa. 
Bo zresztą już obiecywaliśmy mieszkańcom gminy takie rozmowy, że tam będzie, tam będzie ta 
inwestycja zakończona. 
Iliana Janoś: (niezrozumiałe) ja pytałam o ulicę Skulską czyli dojazd do węzła (niezrozumiałe). 
Bohdan Nowosielski: A ta, no to już jest bardzo poważny temat. 
To jest duża, duża, duża inwestycja bo tam jest szerokość jest bardzo, bardzo no niezadowalająca 
wiadomo ale to jest duża inwestycja, chcielibyśmy. 
Będziemy też starać się przekonywać starostę. No ale tak jak widzicie potrzeby są ogromne. Kwota na 
którą, którą wnioskowaliśmy robi wrażenie. 
Współpraca ze starostwem też jeżeli chcielibyśmy wszystko zrobić no to będą kwoty znowu 
niebotyczne także stopniowo, stopniowo miejmy nadzieje, że, że uda się. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy. Proszę a jeszcze pan Norbert, proszę. 
Norbert Klimkowski: Myślę, że jest to moje ostatnie pytanie. Panie wójcie orientuje się pan czy powiat 
Grodziski będzie ubiegał się o środki w ramach funduszu inwestycji rządowych ? 
Czy te środki będą kierowane do naszej gminy ? 
Bohdan Nowosielski: Wiem, że, że 
powiat Grodziski stara się o dofinansowanie na jakie drogi dokładnie nie znam projektów które zgłosili 
ale, ale wiem, że zgłosili. 



Ale nawet jeżeli nie są to drogi na naszym terenie to dzięki temu, że uzyskają środki 
na drogi na terenie innych gmin to będą dysponowali jakimiś wolnymi środkami, żeby powiedzmy 
zrobić coś u nas. 
W momencie uzyskania środków zewnętrznych bardzo ułatwiona jest gospodarka na jakichś innych 
terenach bo tak jak u nas mamy te drogi no niestety tak naprawiane kawałkami. 
To co jest już w stanie krytycznym jest już łatane. Powiat no może tutaj akurat 
ulica Tarczyńska jest też bardzo takim ważnym tematem, który trzeba by było zrobić i tu jest akurat 
bardzo duży odcinek i to też, też chcielibyśmy to zrobić. 
Norbert Klimkowski: Właśnie bo zauważam, że w dyskursie jaki pojawia się również na naszych 
obradach Tarczyńska jest często mijana. 
Mówi się o najczęściej o Skulskiej oraz Mszczonowskiej a Tarczyńska jeszcze w ogóle nie istniała. 
Bohdan Nowosielski: No to jest, to jest bardzo istotna droga i zauważamy to i nasi pracownicy, 
którzy z inwestycji z referatu planowania, którzy znają tą drogę mówią, że w ostatnich latach stan 
bardzo się pogorszył w związku jest to związane z przebudowami. 
Najpierw ósemki teraz siódemki. W momencie kiedy była przebudowana ósemka wszyscy 
uciekali na Tarczyn w tej chwili kiedy jest przebudowana siódemka ruch jest wzmożony w stronę 
ósemki właśnie Tarczyńską. 
Ten ruch samochodów ciężarowych bardzo mocno obciążony także to za chwilę prawdopodobnie no to 
jest też taki 
dobry moment byłby w momencie kiedy siódemka zostanie zakończona 
spróbować przystąpić do ulicy Tarczyńskiej kiedy skończy się ten ruch, którego już później, później 
zmniejszy się być może. 
Anna Filipowicz: Proszę pytanie ma pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Tak z nawiązaniem właśnie do, do stanu jakości dróg. Panie wójcie czy dałoby 
się coś zrobić ? 
Nie wiem może inspekcje transportu drogowego tu nasłać ? Bo właśnie po tej ulicy Tarczyńskiej 
(niezrozumiałe) Chełmońskiego 
z duża prędkością jeżdżą ciężkie ciężarówki, rozjeżdżają i tak te drogi, które są już w niezbyt dobrym 
stanie. 
Bohdan Nowosielski: Zwracamy się do policji i do drogówki z Grodziska mamy teraz trochę lepszą 
współpracę. 
Drogówka nie wiem czy państwo zauważyli ale przyjeżdża do nas i tak jak tam tutaj nasz nowy 
kierownik posterunku poinformował nas to są ludzie, którzy nie darują nikomu 
nawet jak Wójta zatrzymają to wlepią mandat. 
W związku z tym zauważyłem już duże sporo informacji na Facebooku, że tam gdzieś suszarka czy coś i 
tak w zasadzie może taka informacja wpływa 
na niektórych dobrze bo zdejmą nogę z gazu ale ogólnie policja drogowa jest od tego aby zatrzymywać 
tych, którzy łamią przepisy należy się tylko cieszyć, że się u nas pojawiają. 
Wiem, że już mają kilka, kilka razy zatrzymali za poważne wykroczenia również ucieczki kierowców 
także troszkę może się zaczyna w tym kierunku coś działać. 
A jeśli chodzi o przeciążone samochody no niestety tutaj jest ten problem 
że część z tych samochodów ma niestety zezwolenia wydawane przez starostwo bo to są drogi 
powiatowe 
Magdalena Radomińska: Ale to jest tylko część a dużo osób jeździ bez właśnie tych zezwoleń, 
uprawnień i niszczy. 
I policja takich samochodów niestety nie zatrzymuje tylko łapią pod kątem prędkości tak a nie 
(niezrozumiałe) i tych zezwoleń. 
Anna Filipowicz: Proszę pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Mam prośbę. Proszę przypomnieć do kogo należy zgłaszać takie miejsca 
wrażliwe z prośbą o interwencje policji, żeby przyjeżdżali, żeby też się pokazali. 
Bo mamy problem tutaj w Zalesiu jest dosyć dobra nawierzchnia 



długa prosta na dojeździe do Władysławowa między tymi niebezpiecznymi zakrętami w Musułach tam 
notorycznie ludzie pędzą jak nieprzytomni. 
Nie przestrzegają tej pięćdziesiątki ani czterdziestki. 
Bohdan Nowosielski: Można, można to bezpośrednio na nasz posterunek policji zgłaszać 
albo można do nas zgłaszać, ponieważ teraz wprowadziliśmy taki zwyczaj mamy spotkania z naszym 
nowym kierownikiem posterunku. 
Spotykamy się raz w tygodniu a jeżeli nie może teraz to nie będzie możliwe może, może telefonicznie 
lub zdalnie ale przekazujemy 
te informacje między innymi prosiliśmy właśnie o drogówkę prosiliśmy o kontrole, ponieważ też 
Greenyard zgłaszał nam, że znowu kierowcy stoją na poboczach ciężarówek. 
Tam również prosiliśmy o to żeby drogówka te rejony patrolowała także można bezpośrednio do, do 
urzędu lub na posterunek. 
Ewentualnie można oczywiście również do Grodziska do drogówki ale efekty no nie wiem jakie. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy za wyczerpujące odpowiedzi panie wójcie. 
Bohdan Nowosielski: Dziękuje. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) nie ma więcej pytań w takim razie przechodzimy do kolejnego punktu. 
Jakim są interpelacje i zapytania radnych. 
Chciałam poinformować, że interpelacje to w okresie międzysesyjnym złożył na mojej ręce pan radny 
Mariusz Sztompka została przekazana Wójtowi gminy. 
Jednocześnie chciałabym państwa poinformować, że w okresie między sesjami zajmowałam się bieżącą 
oraz (niezrozumiałe) wpływającą do biura rady, zwoływałam wspólne posiedzenia komisji na których 
radni opiniowali projekty włączone w dzisiejszy porządek obrad. 
Wykonując wymóg określony w artykule 24h ustęp  12 ustawa o samorządzie gminnym informuje, że 
wszyscy radni gminy Żabia Wola złożyli oświadczenia majątkowe za rok 2019 
wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w dwóch egzemplarzach i w wyznaczonym 
terminie to znaczy do 31 maja 2020 roku. 
Termin został zmieniony wydłużony ze względu na obecną sytuacje panującą w naszym kraju. 
Drugie egzemplarze wyżej wymienionych oświadczeń zostały przekazane do urzędu skarbowego w 
Grodzisku Mazowieckim. 
Naczelnik Urzędu Skarbowego w Grodzisku Mazowieckim przedstawił wyniki 
analizy danych zawartych w treści przedmiotowych oświadczeń w piśmie znak 1406-
SKA.4006.59.TS.35.2020.MSK 
w dniach 17 września 2020 roku radni, których oświadczenia majątkowe wzbudziły wątpliwości 
zobowiązani zostali do złożenia stosownych wyjaśnień. 
Kolejnym punktem jest przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji. 
Proszę pani Wando. 
Wanda Redestowicz: Mam uwagę do treści protokołu. Mogę uwagę do treści protokołu ? 
Anna Filipowicz: Uwagi zgłaszamy do biura rady. Ja tylko chciałam (niezrozumiałe) Wanda Redestowicz: 
Nie mogę teraz krótko ? 
Anna Filipowicz: Proszę. 
Wanda Redestowicz: Bo na przykład (niezrozumiałe) tam błędów stylistycznych ale nie ważne. 
Pytanie moje pytanie, które pytanie, które zadawałam na które nie odzyskałam odpowiedzi nie znalazły 
zapisu w protokule. 
I na przykład nie godzę się z zapisem takim mówiącym, że opuściłam obrady. Niezależne ode mnie 
zewnętrzne trudności spowodowały brak łączności teleinformatycznej. 
Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dobrze. Oczywiście pani Wando zostanie to wyjaśnione proszę zgłosić to jeszcze raz 
ten program, problem do biura rady. I przepraszam najmocniej 
Wanda Redestowicz: A jeszcze pani przewodnicząca jak ja składałam interpelacje do biura rady to one 
będą później dopiero. Bo ja składałam w piątek interpelacje. 
Anna Filipowicz: Tak będą tak tak. 
Wanda Redestowicz: w późniejszym terminie. 



Anna Filipowicz: Tak. Proszę bardzo. Przechodzimy do wolnych wniosków i informacji. 
Jeśli ktoś z państwa chce zabrać głos przypominam, że należy to zasygnalizować poprzez podniesienie 
ręki. 
Zapytania, które wpłynęły na podane na początku dzisiejszych obrad adres zostaną również przeze 
mnie odczytane. I teraz chciałabym przeczytać wniosek, który wpłynął. 
Wniosek w sprawie zapewnienia alternatywnego wjazdu w miejscowości Żabia Wola. Przyjęło się, że 
miejscowość Żabia Wola podzielona jest na strefy w tym tak zwanym Koniec Pól. 
Nazwa prawdopodobnie powstała w czasach kiedy w tej części Żabiej Woli dominowały gospodarstwa 
rolne oraz duże powierzchnie pól ornych i łąk. 
Rejon ten obejmował ulicę Wiśniową, Rolniczą, Brzozową. 
Z czasem tereny rolnicze zostały przekształcone na działki budowane a obecnie tak zwane Koniec Pól 
cieszy się ogromną zainteresowaniem inwestorów, którzy chętnie i licznie budują tutaj swoje domy. 
Na terenach na których kiedyś były pola uprawne obecnie dynamicznie powstają nowe ulice i osiedla. 
Pomimo intensywnie postępującej zabudowy mieszkalnej w tej części Żabiej Woli. 
Jedyną drogą dojazdową nadal jest ulica Wiśniowa ślepo zakończona. Nie ma gminnych alternatywnych 
dróg wyjazdowych do tej części tej części Żabiej Woli. 
Ulica Wiśniowa przez lata była użytkowana wyłącznie przez okolicznych mieszkańców, którzy we 
własnym zakresie podejmowali 
próby jej naprawy, organizowali załadunek rozładunek kruszywa oraz angażowali do tego własny sprzęt 
i czas. 
Obecnie ulica Wiśniowa to jedyna droga dojazdowa do wielu domów, które są zlokalizowane w okolicy 
ulic Rolniczej, Brzozowej, Koniecpolski, Staropolski, Miętowej, Ziołowej, Czarnego Bociana i innych. 
Ulica Wiśniowa jest drogą wąską o łącznej szerokości około 10m z czego na szerokość około 3 m został 
wylany prowizoryczny tak zwany leki asfalt. 
Lata 90-te kiedy wykonywano nawierzchnię asfaltową natężenie ruchu było (niezrozumiałe) 
porównywalne niż obecnie. 
Z uwagi na ówczesne przeznaczenie drogi zastosowana warstwa kruszywa pod asfaltem była 
symboliczna 
co za tym idzie ulica Wiśniowa z całą pewnością nie jest dostosowana do obecnego natężenia ruchu 
zwłaszcza aut ciężarowych z piachem betonem i innym materiałami do budowy nowo powstających 
budynków. 
Z uwagi na brak pobocza oraz małą szerokość jezdni ulica Wiśniowa nie jest również dostosowana do 
obecnego natężenia ruchu aut osobowych 
szerokość drogi powoduje znaczne utrudnienia w mijaniu się pojazdów zarówno osobowych jak i 
ciężarowych. 
Ponadto w 2019 roku został przeprowadzony pomiaru natężenia ruchu aut, które obejmował również 
ulice Wiśniową i doskonale obrazuje skalę problemu. 
W związku z intensywnym rozwojem tej okolicy natężenie ruchu na ulicy Wiśniowej jako jedynej 
drodze dojazdowej jest olbrzymie i cały czas rośnie. 
Nie tylko w godzinach szczytu komunikacyjnego. 
Ponadto brak chodnika na całej długości drogi połączeniu z nadmiernym natężeniu ruchu stwarza 
ogromne niebezpieczeństwo dla ruchu pieszych. 
W ostatnich latach została wykonana nowa nawierzchnia asfaltowa na ulicy Rolniczej będącej 
przedłużeniem ulicy Wiśniowej do ulicy Ziołowej i Miętowej, która może stanowić 
pierwszy etap działań związanych z budową alternatywnego połączenia Żabiej Woli z Jastrzębnikiem, 
Budkami Żelechowski 
oraz Siestrzenią a co za tym idzie bezpiecznego wjazdu na drogę ekspresową S8. 
W związku z powyższym w opinii mieszkańców zasadnie jest wypracowanie takich rozwiązań które 
rozładują natężenie ruchu na ulicy Wiśniowej 
a inicjatywa budowy alternatywnego objazdu z ulicy Wiśniowej ma szerokie poparcie społeczne. 
Ustanowienie przez gminę Żabia Wola wyżej wymienionego wjazdu przyniesie niezaprzeczalne korzyści 
dla mieszkańców. 



Po pierwsze zapewnia alternatywy strategicznych dojazd do celów ratowniczych obecnie służy by 
ratownicze pogotowie, ratownicze straż pożarne mają do dyspozycji tylko 1 drogę dojazdu ulicę 
Wiśniową. 
Punkt 2 znacząco zwiększy bezpieczeństwo pieszych w tym dzieci na drodze na przystanek 
autobusowy. 
Punkt 3 zapewnia alternatywną drogę komunikacji w tym możliwość uruchomienia nowych połączeń 
autobusowych dla dynamicznie rozwijającego się osiedla domów jednorodzinnych. 
W związku z powyższym prosimy o podjęcie działań zmierzających do ustanowienia dodatkowego 
wjazdu z osiedla domów jednorodzinnych 
zlokalizowanych w okolicy ulicy Rolniczej, Miętowej, Ziołowej, Czarnego Bociana, Koniecpolski, 
Staropolskiej. 
Z uwagi na fakt iż treść wystąpienia jest dość rozbudowana zaś wnioskowanie uprawnienia w mojej 
ocenie mogą wiązać się z koniecznością podjęcia działań pociągających za sobą skutki finansowe. 
Przekazuje przedmiotowy wniosek na ręce pana Wójta i proszę by ustosunkował się do niego w formie 
pisemnej. Odpowiedź proszę przekazać do biura także do wiadomości rady gminy. 
Więcej wniosków na podany adres wcześniej nie otrzymałam w związku z tym udzielam teraz głosu. 
Otwieram (niezrozumiałe) dyskusje dla państwa radnych. Proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Chciałem zapytać oczywiście nie z imienia i nazwiska ale kto ten wniosek 
podpisał ? Czy to się podpisała grupa mieszkańców czy to ktoś w imieniu wystąpił ? 
Anna Filipowicz: Nie mam takiej informacji. Ale wydaje mi się, że jest to jedna osoba w imieniu 
większości mieszkańców. 
Kto z państwa chciałby jeszcze zabrać głos ? 
Proszę Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Ja chciałam się odnieść do informacji, której udzielił nam pan Wójt. 
W sprawie COVID-19 i sytuacji jaka jest u nas w kraju i zostało powiedziane, że nie wiem dokładnie bo 
przerwało głos. 
Ale powiedział pan, że to jest (niezrozumiałe) zgłosiło się do pomocy. Nie wiem jakich sołtysów miał 
pan na myśli. 
Dostałam informacje od sołtysa Musuł Kuby Golika, że on również oferuje taką pomoc mieszkańcom. 
Czyli osobom które są na kwarantannie pomoc w zakupach czy przyniesieniu tych zakupów. 
I wiem, że taką deklaracje złożyła również w Marcu Ania Szatecka pani sołtys Wycinek Osowskich 
i również tą swoją deklaracje więc chciałabym tylko (niezrozumiałe) mieszkańcom, że jeżeli mieszkańcy 
Musuł (niezrozumiałe) i Zalesia potrzebują pomocy to mogą liczyć na tą pomoc. 
Udzielą im tej pomocy nasi sołtysi. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuje z tego co mówił pan Bohdan na początku to była pani sołtys Huty 
Żabiowolskiej i pani Marysia Kłosiewicz to są osoby które deklarowały (niezrozumiałe) 
Bohdan Nowosielski: Tak. Tak i ale oczywiście zachęcam jeżeli ktoś wie, że inni sołtysi oferują takie 
wsparcie, prosimy o informacje. Będziemy to rozpowszechniać. 
Małgorzata Kozicka: Tak deklaracje złożone przez sołtysów Musuł i Wycinek to były złożone w Marcu 
no i one są w dalszym ciągu podtrzymane, że (niezrozumiałe) no są chętni do pomocy. 
Anna Filipowicz: Kto z państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos ? Proszę pan Norbert. 
Norbert Klimkowski: Panie wójcie jest możliwość by zaprosił pan na obrady komisji firmę 
odpowiedzialną za projektowanie sieci światłowodowej w naszej gminie ? 
Bohdan Nowosielski: Jeszcze raz a światłowodowej. 
Bohdan Nowosielski: No myślę jedno spotkanie się odbyło. Myślę, że można będzie ponowić. 
Norbet Klimkowski: Tak tyle, że nie odbyło się ono na komisji a myślę, że wszyscy radni są 
zainteresowani tym tematem. 
Bohdan Nowosielski: Dobrze przekażę to. Przekażę. 
Anna Filipowicz: Dziękuje. Kto jeszcze z państwa chciałby zabrać głos ? 
Nie widzę w związku z wyczerpanym tematem obrad dzisiejszej sesji ogłaszam jej zamknięcie. Dziękuje 
państwu serdecznie dobranoc. 
Magdalena Radomińska: Dobranoc 



Bohdan Nowosielski: Przepraszam 
Krzysztof Marczewski: Dobranoc 
Wanda Redestowicz: Dobranoc 
Bohdan Nowosielski: Przepraszam jeszcze jeśli mógłbym jeszcze zgłosić jeszcze pewien drobny 
problem. 
Anna Filipowicz: Tylko już nie jesteśmy na wizji. 
Bohdan Nowosielski: Tak ale właśnie bo chciałem 
Anna Filipowicz: Jesteśmy już jesteśmy już jesteśmy 
Bohdan Nowosielski: Zakończyliśmy na interpelacjach i zapytaniach radnych. Informacje 
przewodniczącego rady, wolne wnioski i informacje. 
Anna Filipowicz: Tak wszystko się odbyło. 
Bohdan Nowosielski: A wolne wnioski to przepraszam bardzo bo ja miałem jeden wolny wniosek. Czy 
mógłbym go jeszcze zgłosić ? 
Anna Filipowicz: Nie bo już zamknęliśmy obradę. 
Bohdan Nowosielski: To może poza, poza to może lepiej poza jeśli można. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) proszę odłączyć. 
Bohdan Nowosielski: Tak 


